
Expedient núm.: Òrgan col·legiat:

PL/2024/1 Ple

DADES DE CELEBRACIÓ DE LA SESSIÓ 

Caràcter de la sessió Ordinària

Tipus de convocatòria Primera

Data 25 de gener de 2024

Durada Des de les 18.05 hores fins a les 21.05 hores

Lloc Sala de Plens 

Presidida per Martí March Cerdà

Secretària Francisca M. Adrover Cànaves 

ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ 

Càrrec Nom i Cognoms Assisteix

Batle-president Martí March Cerdà SÍ

Regidora María José Jiménez Escribano SÍ

Regidor Antoni Cànaves Capllonch SÍ

Regidora Maria Morro Cifre SÍ

Regidora Catalina Carbonell Torres SÍ

Regidor Mateu Tugores Vives SÍ

Regidora Joana Aina Campomar Orell SÍ

Regidora Stephanie Pozo Mcintyre SÍ

Regidora Joana Xamena Cifre SÍ

Regidor Miquel Àngel Sureda Massanet SÍ

Regidor Bartomeu Cifre Ochogavia SÍ 
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ASSISTÈNCIA A LA SESSIÓ 

Càrrec Nom i Cognoms Assisteix

Regidor Josep Marquet Cerdà SÍ 

Regidor Mateu Soler Estrany SÍ 

Regidora Maite Vasallo Vilar SÍ

Regidor David Alonso García SÍ 

Regidor Miguel Ángel Torres Luque SÍ

Regidor Andrés Nevado Rodríguez SÍ

Secretària Francisca M. Adrover Cànaves SÍ

Interventor Alberto Valicourt Genzor SÍ

ORDRE DEL DIA 

A) PART RESOLUTIVA 

1.- Aprovació de les actes de les sessions anteriors 

2.-  Expedient  66/2024.  Dictamen  per  a  l'aprovació,  si  procedeix,  de  l'expedient  de
reconeixement extrajudicial de crèdits núm. 1-2024

3.- Expedient 4281/2023. Dictamen per a l'aprovació, si procedeix, de la modificació de
plantilla de l'annex de personal per adequació retributiva singular

4.-  Expedient  4091/2023.  Dictamen  per  a  l'aprovació,  si  procedeix,  de  l’expedient  de
contractació del contracte d’obres d’execució del Projecte de reforma i rehabilitació del
Capítol de Pollença i convocatòria de la licitació

5.-  Expedient  7/2024.  Dació  de  compte  de  les  resolucions  de  Batlia  contràries  a  les
objeccions formulades de conformitat amb el que disposa l’article  218 del Reial  decret
legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les
hisendes locals (TRLHL), en redacció donada per l’article 2 de la Llei 27/2013, de 27 de
desembre, de racionalització i sostenibilitat de l’administració local (LRSAL)

6.- Expedient 47/2024. Dació de compte de l’informe resumen anual de control intern 2023

7.- Expedient 67/2024. Proposta per a l'aprovació, si procedeix, de les Bases reguladores
de subvencions i ajudes econòmiques per impulsar el sector cultural local 2024, prèvia
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ratificació de la seva inclusió a l'ordre del dia

8.- Expedient 197/2024. Moció presentada pel grup municipal Partit Popular de Pollença
per la dotació de mitjans amb motiu de l'aplicació de la Llei de benestar animal

9.- Propostes / Mocions d'urgència 

B) PART DE CONTROL I SEGUIMENT 

1. Informació de Batlia

2. Dació de compte de resolucions de Batlia

3. Precs i preguntes

Tot seguit el batle-president, i una vegada verificat per la secretària que hi ha el quòrum le-
galment exigit per l’article 90 del Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de
les entitats locals, aprovat per Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre (ROF) per a la
constitució vàlida de l’òrgan, declara oberta la sessió.

A) PART RESOLUTIVA 

1.- Aprovació de les actes de les sessions anteriors

Favorable Tipus de votació: unanimitat/assentiment

El batle-president demana als reunits si qualque membre dels assistents ha de formular cap 
observació a l'esborrany de l'acta corresponent a la sessió ordinària de dia 30 de novembre 
de 2023 i a l’esborrany de l’acta de la sessió extraordinària de dia 27 de desembre de 2023.

No se’n formula cap, d’observació.

Se sotmet a votació l’aprovació de les actes i n’esdevé el resultat següent: unanimitat (17).

2.-  Expedient  66/2024.  Dictamen per  a  l'aprovació,  si  procedeix,  de l'expedient  de
reconeixement extrajudicial de crèdits núm. 1-2024

Favorable
Tipus de votació: ordinària

A favor: 10     En contra: 0     Abstencions: 7     Absents: 0

A continuació es dona lectura al  Dictamen emès per la Comissió Informativa Permanent
General, que transcrit literalment diu:

«PROPOSTA DE BATLIA
3
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Vist que en aquest exercici 2024, consten en la Intervenció Municipal factures relatives a
serveis,  subministraments  corresponents  a  exercicis  anteriors  sent  impossible  la  seva
imputació pressupostària a l’exercici d’origen com a conseqüència de rebre i/o conformar la
factura en aquest  exercici;  en qualsevol  cas,  al  tractar-se de serveis  i  subministraments
efectivament prestats a l’Ajuntament, cal reconèixer les obligacions econòmiques i efectuar
el seu pagament amb la major brevetat possible.

L’article 60.2 del Reial decret 500/1990, de 18 d’abril, que desenvolupa la Llei 39/1988, de
28  de  desembre,  en  matèria  pressupostària,  estableix  que  és  competència  del  Ple  de
l’Ajuntament  el  reconeixement  extrajudicial  d’aquests  deutes  per  a  la  seva  aplicació  a
aplicacions del pressupost corrent.

El  pagament  de les mateixes  es realitzarà d’acord amb les  disponibilitats  de Tresoreria,
tenint en tot cas preferència al tractar-se de serveis i subministraments prestats en exercicis
anteriors a l’any en curs.

Les factures les quals es proposen a aprovació, han estat conformades pels membres de la
Corporació.

Vist que existeix crèdit  adequat i  suficient per fer front a aquesta despesa al nivell  de la
bossa de vinculació corresponent al pressupost de l’exercici 2024 de l’Ajuntament.

Per tot l’anterior, el batle, el Sr. Martí X. March Cerdà, vists els informes d’objecció efectuats
per part d’Intervenció dia 9 de gener de 2024 i 15 de gener de 2024 formula al PLE DE
L’AJUNTAMENT la següent proposta d’acord:

Primer. Resoldre les discrepàncies formulades per part  d’Intervenció dies 9 de gener de
2024 i  15 de gener  de 2024 pel  qual  es formula nota d’objecció  per  un import  total  de
21.311,78 euros i 50.471,19 euros, respectivament.

Segon.  Aprovar  la  despesa  derivada  de  la  relació  de  factures  adjunta,  reconeixent
extrajudicialment el deute que de la mateixa es derivi per un import total pressupostari de
76.308,31 € amb càrrec a l’aplicació de l’estat de despeses del pressupost de l’exercici 2024
de l’Ajuntament de Pollença.

RECONEIXEMENT EXTRAJUDICIAL CRÈDITS 1-2024

AJUNTAMENT

Factura D. Factura Doc. Acred. Nom tercer
C.

Programa
C.

Econòmica
Import
(Eur)

D. 
Conforme

Descripció
Núm. 

Document

1 31/12/2023 B07411598
ENEQUIP SERVEIS

INTEGRALS, SL
2311 227990 4.787,76 11/01/2024

SERVEI
AUXILIAR

INFERMERIA
RESIDENCIA

LOT 3
DESEMBRE

06502000005923
F

2 31/12/2023 B07411598
ENEQUIP SERVEIS

INTEGRALS, SL
2311 227990 10.670,46 11/01/2024

SERVEI
INFERMERIA
RESIDENCIA

LOT 1
DESEMBRE

06502000005723
F

3 31/12/2023 B07411598
ENEQUIP SERVEIS

INTEGRALS, SL
2311 227990 4.787,76 11/01/2024

SERVEI
AUXILIAR

INFERMERIA
RESIDENCIA

LOT 2
DESEMBRE

06502000005823
F
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Factura D. Factura Doc. Acred. Nom tercer
C.

Programa
C.

Econòmica
Import
(Eur)

D. 
Conforme

Descripció
Núm. 

Document

4 31/12/2023 B07411598
ENEQUIP SERVEIS

INTEGRALS, SL
2311 227990 1.884,70 11/01/2024

SERVEI
AUXILIAR

INFERMERIA
RESIDENCIA

LOT 4
DESEMBRE

06502000006023
F

5 31/12/2023 B07411598
ENEQUIP SERVEIS

INTEGRALS, SL
2311 227990 14.363,29 11/01/2024

SERVEI
ADDICIONAL

AUXILIAR
INFERMERIA
DESEMBRE

06502000006123
F

25 29/12/2023 A07036130 KARTA, SA 2311 22110 760,04 11/01/2024

PRODUCTES
NETEJA
EDIFICIS

MUNICIPALS
DESEMBRE

23020154

53 21/12/2023 42980518
RIPOLL TORRES,

MIQUEL
920 226040 968 29/12/2023

DIRECCIÓ
LLETRADA P.A.

685/2022 M.
LLOMPART
FORNARI

190

54 17/12/2023 B16658478
Balearics Live

Entertainment SL
330 226061 2.129,60 02/01/2024

LLOGUER EQUIP
DE SO I LLUM

DIADA 16/12 AL
MOLL

F2023-F00000160

58 22/12/2023 B44798676
GELATS CAN
BUTXACA SL

330 226061 112,75 02/01/2024
25 GRANISSATS
TEATRE MORI

EL MAL GOVERN
167

61 16/07/2023 B44798676
GELATS CAN
BUTXACA SL

338 226097 108,24 28/12/2023
24 GRANISSATS
COLLA DIMONIS
FESTES MOLL

9707460

62 12/07/2023 B44798676
GELATS CAN
BUTXACA SL

338 226097 145,2 28/12/2023

120 TASSONETS
DE GELAT

FESTES MOLL
GIMCANA

95

63 09/07/2023 B44798676
GELATS CAN
BUTXACA SL

338 226097 451 28/12/2023
100 GRANISSAT
PREGO MOLL

94

65 20/12/2023 B72982853
MMIXXI

TRANSFERS SL
170 226063 561 29/12/2023

TRASLLAT
ALUMNES IES
G.C.C. CALA

BOQUER

321

69 30/11/2023 B07870868
FERRETERIA

PUERTO
POLLENÇA, SL

231 220008 3,16 29/12/2023
PILES SERVEIS

SOCIALS
2301252

70 19/12/2023 A82018474
TELEFONICA DE

ESPAÑA, SA
920 22200 17,4 29/12/2023

CRIDADES
TELÈFON
971530133

DESEMBRE

TA77W0100528
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Factura D. Factura Doc. Acred. Nom tercer
C.

Programa
C.

Econòmica
Import
(Eur)

D. 
Conforme

Descripció
Núm. 

Document

72 30/11/2023 B57882094 LA VALL 2014 SLU 231 22614 270,03 29/12/2023

VALS DE 25 €
COMPRA

ALIMENTS S.
SOCIALS

NOVEMBRE

6801

73 18/12/2023 G57779050
ASSOCIACIÓ

MANANGELMENT
MUSICAL

330 226061 520,63 02/01/2024

HONORARIS J.
CALAFAT

ACTUACIÓ
«MORI EL MAL

GOVERN»

7070

113 20/12/2023 B07740699
EL GALL EDITOR,

SL
330 226020 226,88 02/01/2024

PUBLICITAT AL
PIP 676 ANUNCI

ACTIVITATS
CULTURALS

710

128 26/12/2023 A07067002 CUXACH SA 150 221042 4.130,11 28/12/2023
VESTUARI

PERSONAL A.
SERVEIS

14257

132 21/12/2023 A07242753 HORA NOVA, SA 920 226022 907,5 29/12/2023

PUBLICITAT A
DIARI ULTIMA

HORA 130
ANIVERSARI

173277

134 31/12/2023 78201113
CERDÀ

LLOMPART, MARIA
332 2279932 1.996,50 01/01/2024

SERVEI
CATALOGACIÓ I

DISTRIBUCIÓ
FONS BESTARD

DESEMBRE

115

136 24/12/2023 74076418
LOPEZ

GARRIGOS, M.
ANGELES

912 226010 1.255,19 29/12/2023
82 AGENDES
AJUNTAMENT

137 13/12/2023 B95390761
CECOSA

SUPERMERCADO
S, SL

231 22614 23,04 29/12/2023

COMPRA
ALIMENTS
EROSKI S.

SOCIALS 30-11

E751912000001

138 15/12/2023 F57917536
MUSIBAL PROFES.

ARTISTICOS
SDAD. COOP.

330 226061 1.395,49 02/01/2024

ACTUACIÓ JUAN
A. TORRANDELL
MOLL EN MARXA

DIA15/12

3318

141 05/12/2023 B57797177

POLLENÇA
SHOPPING

CENTER BON
PREU, SL

231 2279924 337,29 29/12/2023

MATERIAL
MATERIAL
TALLERS,

MARCS FOTOS
S. SOCIALS

202325

142 20/11/2023 B57797177

POLLENÇA
SHOPPING

CENTER BON
PREU, SL

231 220008 7,95 29/12/2023
1 CARREGADOR

MÒBIL S.
SOCIALS

202315

150 19/12/2023 B97797468
SINTESIS Y
ACCION SL

170 226024 1.330,00 29/12/2023

MATERIAL DE
DIVULGACIÓ
CAMPANYA
D'ESTALVI

ENERGÈTIC

207
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Factura D. Factura Doc. Acred. Nom tercer
C.

Programa
C.

Econòmica
Import
(Eur)

D. 
Conforme

Descripció
Núm. 

Document

152 18/12/2023 G59835157
Associació Llengua

Nacional
332 2200014 60,01 29/12/2023

2 SUBSCRIPCIÓ
A LLENUGUA

NACIONAL 2024
BIBLIOTECA

043/2023

156 19/12/2023 G57584872

ASSOCIACIÓ
CULTURAL

GLOSADORS DE
MALLORCA

330 226061 500 02/01/2024

POESIA AL
CARRER

«VERÇOS» DIA
13/12

101/2023

157 18/12/2023 B72757495
CLUBFORMENTOR

SL
330 226061 883,3 02/01/2024

LLOGUER EQUIP
AUDIOVISUAL
«VERÇOS» DIA

13/12

261

158 18/12/2023 B72757495
CLUBFORMENTOR

SL
330 226061 689,7 02/01/2024

LLOGUER EQUIP
AUDIOVISUAL

CONCERT
ENSALADES

10/12

260

162 27/07/2023 B44798676
GELATS CAN
BUTXACA SL

338 226095 74,25 28/12/2023
75 GELATS

KARATE FESTES
PATRONA

104

166 31/12/2023 42997563
AGUILÓ DIAZ,

ANDREU
333 227061 2.984,65 31/12/2023

ASSESSORAME
NT MUSEU
DESEMBRE

dic-23

232 19/12/2023 A82018474
TELEFONICA DE

ESPAÑA, SA
920 22200 43,89 04/01/2024

CRIDADES
TELÈFON
971535400

DESEMBRE

TA77W0100532

233 19/12/2023 A82018474
TELEFONICA DE

ESPAÑA, SA
920 22200 107,71 04/01/2024

CRIDADES
TELÈFON
971530210

DESEMBRE

TA77W0100524

234 21/12/2023 B62062575
MARINER 3S
ESPAÑA SL

340 21306 601,9 05/01/2024
REPARACIÓ POP

PISCINA
COBERTA MOLL

223240033

235 27/12/2023 B81954307

PSD SECURITY SL
(PROFESSIONAL

SOFTWARE
DEVELOPMENT)

491 220021 2.994,75 04/01/2024

LLICÈNCIES
PROGRAMA
FITXATGE
EMPLEATS

AJUNTAMENT

2023/FA/1245

254 31/12/2023 18224956
BAUZA MARCH
PEDRO MIGUEL

340 227069 3.000,00 09/01/2024

GESTIÓ I
PROMOCIÓ
ESPORTIVA
DESEMBRE

218/23

255 20/11/2023 X3438349
VALACHOVA

EDITA
4311 226092 5.626,50 10/01/2024

HONORARIS
ORGANITZACIÓ
LA FIRA A PL.

MAJOR 11-12/11

23012
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Factura D. Factura Doc. Acred. Nom tercer
C.

Programa
C.

Econòmica
Import
(Eur)

D. 
Conforme

Descripció
Núm. 

Document

256 01/12/2023 78210583
CIFRE MAYOL

ANTONIA
9201 2279926 517,44 10/01/2024

SERVEI NETEJA
CEIP MIQUEL
CAPLLONCH
NOVEMBRE

F-859/2023

257 01/12/2023 78210583
CIFRE MAYOL

ANTONIA
9201 2279926 517,44 10/01/2024

SERVEI NETEJA
CEIP JOAN MAS

NOVEMBRE
F-860/2023

277 27/12/2023 42961999
RENGEL

MALDONADO,
JOSÉ

2311 21210 127,03 11/01/2024

REPARACIÓ
RODAMENTS

MOTOR A.
CONDICIONAT
RESIDENCIA

1 000282

278 20/12/2023 E57968265
FARMÀCIA

MIGUEL OLIVER -
AINA OLIVER, CB

211 16008 33,95 10/01/2024
MEDICAMENTS
FARMACIOLA
AJUNTAMENT

82

295 20/12/2023 B57096190 BOXI BALEARS SL 150 20402 406,12 10/01/2024

LLOGUER
CABINA

SANITARI C/ V.
BUADES DIA 15

A 18/12

230579

296 21/12/2023 A07242753 HORA NOVA, SA 4311 226092 726,00 10/01/2024

PUBLICITAT A
DIARI ULTIMA

HORA «LA FIRA»
10/11

173278

315 31/12/2023 43227437
ROMERO JIMÉNEZ

MARIA DELS
ÀNGELS

9242 22706 2.262,70 11/01/2024

SERVEI
LOCUTORA

RADIO
DESEMBRE

2023-14

TOTAL 76.308,31

»

Les  intervencions  en  el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa  mitjançant  enllaç  adjunt  a  l’índex  del  document  d’enregistrament  i  forma part
d’aquesta acta, degudament  diligenciat  per la secretària  de la corporació (minutatge de
00.07.56 a 00.13.36).

Una vegada finalitzades les intervencions, se sotmet a votació el Dictamen i n’esdevé el
resultat següent: deu (10) vots a favor dels membres dels grups municipals Partit Socialista
de les Illes Balears i Més per Pollença; i set (7) vots d’abstenció dels membres dels grups
municipals Tots - El Pi, Partit Popular i Unió Mollera Pollencina.

Atès el resultat de la votació es declara aprovat íntegrament el Dictamen precedent i els
acords continguts en el mateix.
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3.- Expedient 4281/2023. Dictamen per a l'aprovació, si procedeix, de la modificació de
plantilla de l'annex de personal per adequació retributiva singular

Favorable
Tipus de votació: ordinària

A favor: 10     En contra: 7     Abstencions: 0     Absents: 0

Seguidament es dona lectura al  Dictamen emès per la  Comissió  Informativa Permanent
General, que transcrit literalment diu:

«PROPOSTA DE BATLIA

Vist que la plantilla de llocs de treball reservats a funcionaris, personal laboral i personal
eventual per a 2024 fou aprovada definitivament, així com el pressupost municipal d’aquest
any (BOIB núm. 164 de 17 de desembre de 2023).

Atesa la  proposta de dia  11 de desembre de 2023,  mitjançant  la  qual  es Proposa  una
adequació retributiva,  amb caràcter  singular  i  excepcional,  que resulta imprescindible pel
contingut  del lloc de treball  de coordinador d’Urbanisme (codi PE01),  realitzada sobre la
base  de  la  oportuna  valoració  de  dit  lloc  de  treball  que  posa  de  manifest  un  augment
substancial de la responsabilitat d’aquest lloc de feina atès l’increment de volum de treball
d’especial  dificultat  tècnica,  i  que implica una especial  dedicació i  responsabilitat  que es
reflecteix en la falta d’adaptació de les funcions assignades pel que fa a les tasques al lloc
indicat,  tot  tenint  en  compte  que  l’esmentat  lloc  de  treball  mai  ha  estat  objecte  d’una
valoració objectivament correcte.

Vist l’informe jurídic emès per part de la TAG del Departament de Personal, de data 12 de
desembre de 2023, així com l’informe emès per part de l’interventor de data 26 de desembre
de 2023.

Considerant els fonaments fàctics i jurídics que es desenvolupen en la proposta justificativa,
així com els informes abans esmentats, i que fan referència, especialment, al Reial decret
legislatiu 5/2015, de 30 d’octubre, pel qual s’aprova el text refós de la Llei de l’estatut bàsic
de l’empleat públic; RDL 781/1986, de 18 d’abril, que aprovà el text reforç de règim local;
articles 4 i 7 del RD 861/1986, de 25 d’abril, pel qual s’estableix el règim de les retribucions
dels funcionaris d’administració local i l’article 19. dos i set de la Llei  31/2022, de 23 de
desembre, de pressupost generals de l’Estat per l’any 2023, i en atenció a la competència
que en la matèria correspon al Plenari de la Corporació en virtut del previst en l’article 22.2 i)
de  la  Llei  7/1985,  de  2  d’abril,  reguladora  de  les  bases  de  règim  Local  -LRBRL-  en
concordança amb l’article 168 i següents del Decret legislatiu 2/2004, de 5 de març, pel qual
s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les hisendes locals -TRLRHL-, aquesta Batlia
proposa a l’Ajuntament Ple l’adopció del següent Acord:

Primer. Modificar  la  plantilla,  que  es  preveu  com  annex  de  personal  en  el  pressupost
general  per  a  2024,  incrementant  les  retribucions  del  lloc  de  treball  de  coordinador
d’Urbanisme, en la quantia de 6.000 euros i, en conseqüència, incorporar les modificacions
efectuades en la relació de llocs de feina pendent d’aprovar.

Segon. Exposar el present expedient al públic mitjançant anunci en el tauler d’edictes de la
Corporació i en el BOIB per un termini de 15 dies, durant els quals els interessats podran
examinar-lo i presentat reclamacions davant el Plenari. El present expedient es considera
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definitivament  aprovat  i  la  despesa  compromesa si  durant  el  termini  esmentat  no s’han
formulat reclamacions, en cas contrari, el Plenari disposarà d’un mes per resoldre.»

Les  intervencions  en  el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa  mitjançant  enllaç  adjunt  a  l’índex  del  document  d’enregistrament  i  forma part
d’aquesta acta, degudament  diligenciat  per la secretària  de la corporació (minutatge de
00.19.24 a 00.32.09).

Finalitzades  les  intervencions,  se  sotmet  a  votació  el  Dictamen  i  n’esdevé  el  resultat
següent: deu (10) vots a favor dels membres dels grups municipals  Partit Socialista de les
Illes Balears i Més per Pollença; i set (7) vots en contra dels membres dels grups municipals
Tots - El Pi, Partit Popular i Unió Mollera Pollencina.

Atès el resultat de la votació es declara aprovat íntegrament el Dictamen precedent i els
acords continguts en el mateix.

4.- Expedient 4091/2023. Dictamen per a l'aprovació, si procedeix, de l’expedient de
contractació del contracte d’obres d’execució del Projecte de reforma i rehabilitació
del Capítol de Pollença i convocatòria de la licitació

Favorable
Tipus de votació: ordinària

A favor: 10     En contra: 0     Abstencions: 7     Absents: 0

Tot  seguit  es  dona  lectura  al  Dictamen  emès  per  la  Comissió  Informativa  Permanent
General, que transcrit literalment diu:

«PROPOSTA DE LA REGIDORA D’HISENDA I CONTRACTACIÓ

Fets

Vist el Decret de Batlia 453/2023, de 23 de maig, pel qual s’aprova inicialment el Projecte
bàsic,  d’execució  de reforma i  Rehabilitació  del  Cinema Capitol,  redactat  per l’arquitecte
José Maria Forteza Oliver col·legiat número 7.154 en el Col·legi Oficial d’Arquitectes de la
Comunitat  Valenciana),  amb  data  i  numero  de  visat  10/03/2023  i  11/02392/23,
respectivament, els plànols del qual varen ser substituïts pels visats amb núm.11/03559/23
de  dia  5/04/2023,  comprensiu,  alhora,  del  projecte  d'activitats,  visat  pel  COAIB  amb  el
núm.11/04444/23 de dia 3 de maig de 2023.

Sotmès al tràmit d'informació pública per un termini de quinze dies mitjançant anunci publicat
al  BOIB núm. 70, de 27 de maig de 2023,  i  a la plana web d'aquest  Ajuntament,  i  una
vegada resoltes les al·legacions presentades (2023-E-RC-3990, de 31 de maig), mitjançant
acord de Junta de Govern Local, en sessió de 1 d'agost de 2023, l'al·ludit projecte es sotmet
novament al tràmit d'exposició pública per un termini de quinze dies hàbils, (BOIB núm. 110,
de 8 d'agost). Atès que no s'han presentat al·legacions en el termini d'informació pública, en
virtut de l'anterior acord de Junta de Govern Local de 1 d'agost, el projecte queda aprovat
definitivament i publicat en Butlletí Oficial de les Illes Balears (BOIB) núm. 127, de 14 de
setembre de 2023.

El 16 d’octubre de 2023 es va plantejar la necessitat per part del regidor delegat de Cultura,
Patrimoni,  Festival  de  Música  i  Memòria  Democràtica  de  l’Ajuntament  de  Pollença  de
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contractar l’obra de reforma i rehabilitació de cinema Capitol. En dita memòria es justifica
que  l’Ajuntament  té  la  necessitat  d’executar  l'obra  pública  de  reforma i  rehabilitació  del
cinema Capitol de Pollença per a la prestació efectiva els serveis de competència municipal
de promoció de la cultura i equipaments culturals de conformitat amb l’apartat m) de l’article
25.2 de la Llei 7/1985, de 2 d’abril, reguladora de les bases del règim local (LRBRL).

Vist el Decret de Batlia 1039 / 2023, de 16 d’octubre, d’incoació del present expedient, i en el
que es disposa la redacció dels plecs de clàusules administratives particulars (PCAP), els
plecs de prescripcions tècniques (PPT) així com els informes legalment establerts.

Vist  l’informe jurídic emès el  9 de gener  de 2024 pel  TAG de Contractació,  de caràcter
favorable, amb nota de conformitat amb el seu contingut emesa per Secretaria, en virtut del
que es disposa en l'article 3.4 el Reial decret 128/2018, de 16 de març, pel qual es regula el
règim jurídic dels funcionaris d'Administració Local amb habilitació de caràcter nacional, en
concordança amb la disposició addiciona tercera de la Llei 9/2017, de 8 de novembre, de
contractes del sector públic.

Vist  l’informe de fiscalització  prèvia,  emès  per  l’interventor  el  12  de gener  de 2024,  de
caràcter favorable.

Atès que, d’acord amb el que estableix l’apartat 2 de la disposició addicional segona de la
Llei  9/2017,  de  8  de  novembre,  de  contractes  del  sector  públic  correspon  al  Ple  les
competències com òrgan de contractació respecte dels contractes d’obres quan el seu valor
estimat (4.291.009,30 €) superi el 10 % dels recursos ordinaris del pressupost (2.378.620,60
euros, de recursos ordinaris de l’Ajuntament), l’adopció del present Acord és competència
del Ple.

Examinada la documentació que l’acompanya i de conformitat amb el disposat als articles
28,  116,  117  i  disposició  addicional  segona  de  la  Llei  9/2017,  de  8  de  novembre,  de
contractes del sector públic (LCSP), per tot això, propòs al Ple que adopti el següent:

ACORD

Primer. Aprovar  l’inici  de  l’expedient  per  a  la  contractació  de  les  obres  de  reforma  i
rehabilitació  del  cinema Capítol  de  Pollença,  mitjançant  procediment  obert,  millor  oferta
qualitat preu i diversos criteris d’adjudicació, ratificant íntegrament el contingut del Decret de
Batlia núm. 1039 / 2023, de 16 d’octubre, d’incoació del present expedient.

Segon. Aprovar  l’expedient  de  contractació  de  les  obres  de  reforma  i  rehabilitació  del
cinema  Capítol  de  Pollença,  mitjançant  procediment  obert,  millor  oferta  qualitat  preu  i
diversos criteris d’adjudicació, convocant la seva licitació.

Tercer. Aprovar  els  plecs  de  clàusules  administratives  particulars  i  de  prescripcions
tècniques que regiran el contracte.

Quart. Aprovar la despesa corresponent:

Exercici Aplicació Pressupostària Import

2024 0/933/62279/01 5.192.121,25 €

Cinquè. Adonar del present Acord a Intervenció i  a Tresoreria a l'efecte de practicar les
anotacions comptables que procedeixin.

Sisè. Publicar l'anunci de licitació en el perfil de contractant amb el contingut contemplat en
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l'annex III de la Llei 9/2017 de 8 de novembre, de contractes del sector públic.

Sisè. Publicar en el perfil de contractant tota la documentació integrant de l'expedient de
contractació,  en  particular  el  plec  de  clàusules  administratives  particulars  i  el  de
prescripcions tècniques. La documentació necessària per a la presentació de les ofertes ha
d'estar disponible aquest dia de publicació de l'anunci de licitació.

Setè. Designar als membres de la mesa de contractació i publicar la seva composició en el
perfil de contractant:

— President titular: Catalina Carbonell Torres, regidora delegada d’Hisenda i Contractació.

— President suplent: Miquel Àngel Sureda Massanet, regidor delegat de Cultura i Patrimoni

— Vocal titular: Francisca Maria Adrover Cànaves, secretària de la Corporació

— Vocal suplent: Margarita Lacalle Pons-Estel, TAG

— Vocal titular: Alberto Valicourt Genzor, Interventor de la Corporació

— Vocal suplent: Catalina Payeras Reus, AAG

— Vocal titular: Pere Antoni Nadal Cànaves, TAG de Contractació

— Vocal suplent: Jerònia-Maria Binimelis Feliu, TAG

— Secretària titular: Natàlia Martín Pascual, AAG

— Secretari suplent: Catalina Amengual Buades, AAG

Tots els components de la Mesa actuaran amb veu i vot excepte el/la funcionari/ària que
actuï  com a secretari/ària qui  només tindrà veu.  El  seu règim de funcionament  i  acords
s’ajustarà a l’establert a l’article 326 i a la disposició addicional segona de la Llei 9/2017, de
8 de novembre, de contractes del sector públic (LCSP) i, en allò no previst per la Llei de
contractes,  a l’establert  al  reglament  general  de la  Llei  de  contractes,  aprovat  pel  Reial
decret  1098/2001)  i  al  Reial  decret  817/2009,  en  aquelles  parts  de  dites  normes  que
mantinguin la seva vigència i no hagin estat derogades per la LCSP. De forma supletòria
s’aplicarà  allò  establert  per  a  les  normes  sobre  formació  de  la  voluntat  dels  òrgans
col·legiats.

Vuitè. Delegar a favor de la Junta de Govern l'exercici de les competències específiques en
matèria de contractació respecte l'àmbit del present contracte. La delegació en l'àmbit de
contractació  comprèn  totes  aquelles  competències  que  la  normativa  bàsica  sobre
contractació  pública  atorga  a  l'òrgan  de  contractació,  que,  a  títol  enunciatiu,  són:
l'adjudicació  i  formalització  del  contracte;  la  renúncia  a  la  celebració  del  contracte  o  el
desestimen en  el  procediment  d'adjudicació;  l'adopció  d'acords  relatius  a  la  modificació,
interpretació, pròrroga, suspensió dels contractes, revisió de preus; la resolució del contracte
i les resolucions relatives a l'exigència de responsabilitat contractual per incompliment del
contractista  i  la  imposició  de  penalitats;  les  autoritzacions  de  la  cessió  del  contracte  i
subcontractació, en el seu cas; la declaració de lesivitat dels actes anul·lables i la revisió
d'ofici  dels actes nuls,  llevat  de la determinació de la indemnització atès el  seu caràcter
d'indelegable  (article  41  de  la  Llei  de  contractes  del  sector  públic),...  En  general  totes
aquelles competències que la normativa bàsica sobre contractació pública atribueix a l’òrgan
de contractació amb caràcter delegable i no hagin estat atribuïdes a d’altres òrgans.»
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Les  intervencions  en  el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa  mitjançant  enllaç  adjunt  a  l’índex  del  document  d’enregistrament  i  forma part
d’aquesta acta, degudament  diligenciat  per la secretària  de la corporació (minutatge de
00.38.54 a 00.50.25).

Una vegada finalitzades les intervencions, se sotmet a votació el Dictamen i n’esdevé el
resultat següent: deu (10) vots a favor dels membres dels grups municipals Partit Socialista
de les Illes Balears i Més per Pollença; i set (7) vots d’abstenció dels membres dels grups
municipals Tots - El Pi, Partit Popular i Unió Mollera Pollencina.

Atès el resultat de la votació es declara aprovat íntegrament el Dictamen precedent i els
acords continguts en el mateix.

5.- Expedient 7/2024. Dació de compte de les resolucions de Batlia contràries a les
objeccions  formulades  de  conformitat  amb  el  que  disposa  l’article  218  del  Reial
decret  legislatiu  2/2004,  de  5  de  març,  pel  qual  s’aprova  el  text  refós  de  la  Llei
reguladora de les hisendes locals (TRLHL), en redacció donada per l’article 2 de la
Llei 27/2013, de 27 de desembre, de racionalització i sostenibilitat de l’administració
local (LRSAL)

Per part  del batle-president,  en compliment del que disposa l’article 218 del Reial  decret
legislatiu  2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei reguladora de les
hisendes locals (TRLRHL), d’acord amb la redacció donada per l’article 2 de la Llei 27/2013,
de 27 de desembre, de racionalització i  sostenibilitat  de l’administració local (LRSAL), es
dona  compte  de  l’informe  emès  per  part  de  l’interventor  en  data  2  de  gener  de  2024
comprensiu  de totes  les  resolucions  adoptades per  la  Batlia  contràries  a  les  objeccions
efectuades.

AJUNTAMENT

NÚM. 
DECRET

DATA OBSERVACIÓ DOCUMENTACIÓ IMPORT

2023/899 14-9-2023 FACTURES Pàg. 1 a 43 400.490,49

2023/969 26-9-2023 NÒMINES SETEMBRE Pàg. 44 a 51 9.773,64

2023/976 28-9-2023 FACTURES Pàg. 52 a 89 349.376,35

2023/990 3-10-2023 VARIACIONS NÒMINES Pàg. 90 a 93 8.063,71

2023/1076 24-10-2023 FACTURES I CERTIFICACIÓ OBRA Pàg. 94 a 194 984.839,59

2023/1079 26-10-2023 NÒMINES OCTUBRE Pàg. 195 a 203 25.432,62

2023/1114 2-11-2023 FACTURES Pàg. 204 a 240 194.388,97

2023/1117 3-11-2023 HORES EXTRES Pàg. 241 a 245 6.343,11
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NÚM. 
DECRET

DATA OBSERVACIÓ DOCUMENTACIÓ IMPORT

2023/1206 17-11-2023 FACTURES Pàg. 246 a 281 379.018,61

2023/1224 28-11-2023 NÒMINES NOVEMBRE Pàg. 282 a 290 25.156,99

2023/1235 30-11-2023 FACTURES I CERTIFICACIONS D'OBRA Pàg. 291 a 353 511.546,31

2023/1280 13-12-2023 FACTURES Pàg. 354 a 404 409.306,07

2023/1286 15-12-2023 CONCESSIÓ SUBVENCIÓ NOMINATIVA Pàg. 405 a 408 1.500,00

2023/1287 15-12-2023 CONCESSIÓ SUBVENCIÓ NOMINATIVA Pàg. 409 a 412 1.500,00

2023/1288 15-12-2023 CONCESSIÓ SUBVENCIÓ NOMINATIVA Pàg. 413 a 416 1.500,00

2023/1297 18-12-2023 NÒMINES DESEMBRE Pàg. 417 a 424 28.375,99

2023/1330 26-12-2023 VARIACIONS NÒMINES Pàg. 425 a 429 5.694,39

2023/1345 29-12-2023 FACTURES I CERTIFICACIONS D'OBRA Pàg. 430 a 523 781.723,90

TOTAL 4.124.030,74

Les  intervencions  en  el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa  mitjançant  enllaç  adjunt  a  l’índex  del  document  d’enregistrament  i  forma  part
d’aquesta  acta,  degudament  diligenciat  per  la  secretària  de la  corporació  (minutatge  de
00.52.15 a 01.02.23).

Finalitzades les intervencions, el reunits en resten assabentats.

6.- Expedient 47/2024. Dació de compte de l’informe resumen anual de control intern
2023

Seguidament el batle-president, d’acord amb l’article 37 del Reial decret 424/2017, de 28
d’abril,  pel qual es regula el règim jurídic de control intern a les entitats del sector públic
local, dona compte de l’informe resum anual emès per l’interventor en data 8 de gener de
2024 comprensiu dels principals resultats obtinguts en les actuacions inherents a la funció
interventora i el control financer per a l’exercici 2023 d’aquesta Entitat.

Les  intervencions  en  el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa  mitjançant  enllaç  adjunt  a  l’índex  del  document  d’enregistrament  i  forma  part
d’aquesta  acta,  degudament  diligenciat  per  la  secretària  de la  corporació  (minutatge  de
01:07:25 a 01:14:43).

Finalitzades les intervencions, els reunits en resten assabentats.
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7.-  Expedient  67/2024.  Proposta  per  a  l'aprovació,  si  procedeix,  de  les  Bases
reguladores de subvencions i  ajudes econòmiques per impulsar el  sector  cultural
local 2024, prèvia ratificació de la seva inclusió a l'ordre del dia

Favorable Tipus de votació: unanimitat

Prèviament se sotmet a ratificació del Ple la inclusió d’aquest assumpte a l’ordre del dia, que
acompanya a la convocatòria de la present sessió ordinària, d’acord amb el que disposa
l’article 82.3 del Reglament d’organització, funcionament i règim jurídic de les entitats locals,
aprovat pel Reial decret 2568/1986, de 28 de novembre (ROF).

A continuació se sotmet a votació la seva inclusió i n’esdevé el resultat següent: tretze (13)
vots a favor dels membres dels grups municipals Partit Socialista de les Illes Balears, Més per
Pollença, Partit Popular i Unió Mollera Pollencina; i quatre (4) vots d’abstenció dels membres
del grup municipal Tots - El Pi.

Atès  el  resultat  de  la  votació  es  declara  ratificada  la  inclusió  d’aquest  assumpte,  que
acompanya la convocatòria, a l’ordre del dia.

Acte  seguit  els  reunits  consideren  el  Dictamen  formulat  per  la  Comissió  Informativa
Permanent General, si bé abans d’entrar en el debat i discussió sobre el fons del Dictamen
es procedeix a introduir-ne una esmena consistent bàsicament a incloure un punt segon i un
punt tercer a la Proposta d’acord amb la redacció següent:

ESMENA al Dictamen

«Per tot l’anterior, el Sr. Miquel Àngel Sureda Massanet, regidor delegat de Museu, Festival de
Música, Patrimoni i Memòria Democràtica, formula al Ple de l’Ajuntament la següent Proposta
d’acord:

Primer. [...]

Segon. Autoritzar  una  despesa  per  import  de  40.000  euros  amb  càrrec  a  l’aplicació
pressupostària 330/48004 «Subvenció projectes i activitats culturals» del vigent pressupost de
l’exercici 2024.

Tercer. Ordenar la publicació de les Bases Específiques en el Butlletí Oficial de les Illes Balears,
a la Base de Dades Nacional de Subvencions (BDNS), al tauler d’anuncis de l’Ajuntament i al
web www.ajpollenca.net.»

Seguidament se sotmet a votació l’esmena formulada de conformitat amb el que disposa
l’article 91.3 de la LMRLIB i l’article 97.5 del ROF, amb el resultat següent: unanimitat (17).

Tot seguit es transcriu el Dictamen emès per la Comissió Informativa Permanent General
que, amb l’esmena introduïda, esdevé del següent tenor literal:

«PROPOSTA DEL REGIDOR DELEGAT DE CULTURA, MUSEU, FESTIVAL DE MÚSICA,
PATRIMONI I MEMÒRIA DEMOCRÀTICA

Vista  la  necessitat  de  de  donar  suport  a  la  cultura  local  i  contribuir  el  foment  i
desenvolupament al sector cultural al municipi de Pollença, tant si es tracta de produccions
artístiques com si s’inclouen dins les denominades indústries creatives.

Amb la finalitat de reforçar un pilar fonamental de la nostra identitat i un factor clau per al
desenvolupament  sociocultural  de  la  ciutadania,  aquestes  subvencions  i  ajudes
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econòmiques pretenen, també, afavorir una acció conjunta entre el sector públic i el privat i
ser d’utilitat  tant pels projectes emergents com per aquells  que compten amb una major
trajectòria.

Atès que el procediment que ordinàriament s’ha de seguir per atorgar subvencions és en
règim de concurrència competitiva, essent l’excepció les atorgades de forma directa.

Atesa la necessitat d’aprovació plenària amb caràcter previ a l’atorgament de la subvenció
de les bases reguladores de la concessió de conformitat amb els articles 9 i 17 de la Llei
38/2003, de 17 de novembre, General de Subvencions.

Atès que les regles  que han de regir  la  convocatòria  s’han de contenir  en unes Bases
Específiques, que s’han d’aprovar prèviament a la convocatòria.

Vist la provisió d’inici del regidor delegat de data 15 de gener de 2024.

Vist l’informe emès per part de la tècnica de cultura dia 3 de gener de 2024.

Vist l’informe emès per part de l’Interventor dia 15 de gener de 2024.

Vist que existeix crèdit adequat i suficient a l’aplicació pressupostària 330/48004 «Subvenció
projectes i  activitats culturals» per import  de 40.000 euros en el  pressupost  de l’exercici
2024.

Per tot l’anterior, el Sr. Miquel Àngel Sureda Massanet, regidor delegat de Museu, Festival
de Música,  Patrimoni  i  Memòria Democràtica,  formula al  Ple  de l’Ajuntament  la  següent
Proposta d’acord:

Primer. Aprovar les Bases reguladores de subvencions i ajudes econòmiques per impulsar
el sector cultural local 2024, que s’exposen a continuació.

Segon. Autoritzar  una  despesa  per  import  de  40.000  euros  amb  càrrec  a  l’aplicació
pressupostària 330/48004 «Subvenció projectes i activitats culturals» del vigent pressupost
de l’exercici 2024.

Tercer. Ordenar la publicació de les Bases  específiques en el Butlletí  Oficial  de les Illes
Balears,  a  la  Base  de  Dades  Nacional  de  Subvencions  (BDNS),  al  tauler  d’anuncis  de
l’Ajuntament i al web www.ajpollenca.net.

BASES  REGULADORES  I  CONVOCATÒRIA  DE  SUBVENCIONS  I  AJUDES
ECONÒMIQUES EN RÈGIM DE CONCURRÈNCIA COMPETITIVA PER IMPULSAR EL
SECTOR CULTURAL LOCAL 2024 DE L’AJUNTAMENT DE POLLENÇA

L'Ajuntament de Pollença convoca la concessió en règim de concurrència competitiva de
l'any 2024, d'acord amb les condicions següents:

1.- OBJECTE DE LA CONVOCATÒRIA

L'objectiu d'aquesta convocatòria és donar suport a la cultura local i contribuir el foment i
desenvolupament en el sector cultural del municipi de Pollença pel que fa a les produccions
artístiques i creatives.

Amb la finalitat de reforçar un pilar fonamental de la nostra identitat i un factor clau per al
desenvolupament  sociocultural  de  la  ciutadania,  aquestes  subvencions  i  ajudes
econòmiques pretenen, també, afavorir una acció conjunta entre el sector públic i el privat i
ser d’utilitat  tant pels projectes emergents com per aquells  que compten amb una major
trajectòria.
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Les activitats subvencionables s’han d’iniciar i desenvolupar dins el període comprès entre
l’1  de  gener  de  2024  i  el  31  d’octubre  de  2024 i  s’han  d’englobar  dins  una  de  les
categories següents:

− Arts Escèniques: teatre, dansa, música, òpera, teatre musical, performance, cabaret,
recital, titelles, circ o comèdia.

− Arts  Plàstiques,  audiovisuals  i  literàries:  dibuix,  pintura,  gravat,  còmic,  escultura,
ceràmica,  orfebreria,  art  digital,  fanart,  fotografia,  net.art,  vídeoart  i  altres
publicacions.

− Jornades, seminaris, trobades, mostres i estudis i treballs d’investigació sobre temes
relacionats amb el patrimoni, la història, la naturalesa, l’arquitectura i/o la llengua.

Es cobreix, així, la competència que confereix l’article 30.26 de l’estatut d’autonomia de les
Illes Balears, regulat per la Llei orgànica 1/2007, de 28 de febrer, de reforma de l’estatut
d’autonomia de les Illes Balears.

2.- NATURALESA DE LA CONVOCATÒRIA

Es  convoquen  subvencions  i  ajudes  econòmiques  adreçades  a  l'atenció  del  sector  de
població dins de l'àmbit de la cultura. Tenen caràcter voluntari i eventual i no poden invocar-
se com a precedent.

Les subvencions d’aquesta convocatòria són de caràcter voluntari, excepcional i anul·lables.
Són revocables i reintegrables en qualsevol moment per les causes previstes a la Llei o en
aquestes bases. No generen cap dret a l’obtenció d’altres subvencions i anys posteriors i no
es poden al·legar com a precedent.

Així mateix, són compatibles amb altres subvencions i ajudes que puguin rebre les persones
i entitats beneficiàries pel mateix concepte, sempre que el total rebut no superi el cost del
concepte subvencionat.

El fet de rebre una ajuda o subvenció implica l’obligatorietat de dur a terme el concepte
subvencionat.

3.- DOTACIÓ PRESSUPOSTÀRIA

Per  aquesta  finalitat  existeix  crèdit  adequat  al  Pressupost  general  de  l’Ajuntament  de
Pollença de l’exercici 2024, a l’aplicació pressupostària 330-48004 per un import de
40.000 euros.

4.- PERSONES I ENTITATS BENEFICIÀRIES

Podran sol·licitar les subvencions:

− Les persones físiques amb vocació o formació artística.

− Les associacions i fundacions culturals sense finalitat de lucre inscrites al registre
d’entitats  culturals  de  la  Direcció  General  de  Presidència,  Cultura  i  Igualtat  del
Govern  de  les  Illes  Balears  i  donades  d'alta  al  registre  d'entitats  locals  de
l'Ajuntament de Pollença.

− Les agrupacions de persones físiques o jurídiques privades i les comunitats de béns
o qualsevol altre tipus d’unitat econòmica o patrimoni separat, que encara que no
tinguin  personalitat  jurídica,  puguin  dur  a  terme  les  accions  que  es  pretenen
fomentar.
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5.- ACTIVITATS SUBVENCIONABLES

Qualsevol projecte cultural englobat dins l’àmbit de les arts escèniques –com per exemple
les disciplines de teatre, dansa, música, òpera, teatre musical, performance, cabaret, recital,
titelles, circ o comèdia–, de les arts plàstiques, visuals o literàries –com per exemple les
disciplines de dibuix, pintura, còmic, gravat, escultura, ceràmica, orfebreria, art digital, fanart,
fotografia,  net.art,  vídeoart  o  altres  publicacions–,  de les  Jornades,  seminaris,  trobades,
mostres i estudis i treballs d'investigació –com per exemple relacionats amb el patrimoni, la
història, la naturalesa, l'arquitectura i/o la llengua– que potenciï i enriqueixi el teixit cultural
del Municipi de Pollença i que es desenvolupi dins el mateix municipi durant l’1 de gener de
2024 i el 31 d’octubre de 2024; període de que és objecte aquesta subvenció.

6.- REQUISITS PER ACCEDIR A LES SUBVENCIONS

6.1. Persones físiques:

− No estar sotmesa a cap de les prohibicions per ser beneficiària que estableix l’article
13 de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions.

− Estar al corrent en les obligacions fiscals amb la Hisenda Municipal.

− Estar al corrent en les obligacions fiscals de la Seguretat Social.

− Destinar els fons aportats per l’Ajuntament de Pollença en activitats subvencionables
contemplades a la clàusula.

− Haver realitzat les activitats a dins el termini objecte d'aquesta subvenció.

− Haver justificat i acreditat les activitats objecte de subvenció en anys anteriors, si és
el cas.

− No  haver  rebut  durant  l’exercici  de  2024  cap  altra  aportació  en  concepte  de
subvenció i/o ajuda econòmica de l’Ajuntament de Pollença.

6.2. Associacions i fundacions:

− Estar donada d’alta al registre d'entitats locals de l'Ajuntament de Pollença.

− Estar inscrita al registre d’entitats culturals de la Direcció General de Presidència,
Cultura i Igualtat del Govern de les Illes Balears.

− No estar sotmesa a cap de les prohibicions per ser beneficiària que estableix l’article
13 de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions.

− Estar al corrent en les obligacions fiscals amb la Hisenda Municipal.

− Estar al corrent en les obligacions fiscals de la Seguretat Social.

− Destinar els fons aportats per l’Ajuntament de Pollença en activitats subvencionables
contemplades a la clàusula.

− Haver realitzat les activitats a dins el termini objecte d'aquesta subvenció.

− Haver justificat i acreditat les activitats objecte de subvenció en anys anteriors, si és
el cas.

− No  haver  rebut  durant  l’exercici  de  2024  cap  altra  aportació  en  concepte  de
subvenció i/o ajuda econòmica de l’Ajuntament de Pollença.
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7.- CRITERIS OBJECTIUS D’ATORGAMENT DE LA SUBVENCIÓ I QUANTIA

La  concessió  de  les  subvencions  d’aquesta  convocatòria  es  regeix  pels  principis  de
publicitat, concurrència, objectivitat, igualtat i no-discriminació. Així mateix, es farà mitjançant
règim de concurrència competitiva.

La subvenció s’atorgarà en funció de la puntuació obtinguda per cada projecte presentat per
les persones físics, a les associacions i a les fundacions concurrents.

Per determinar el valor unitari del punt, es dividirà la quantitat destinada per la totalitat de
punts obtinguts entre totes les persones físics, a les associacions i a les fundacions han
sol·licitat subvenció.

Criteris Puntuació

Objectius del projecte cultural encaminats a potenciar i enriquir el teixit 
cultural del Municipi de Pollença

10

Qualitat tècnica i artística del projecte cultural 10

Originalitat del projecte cultural 5

Trajectòria cultural de l’artista, l’associació o la fundació (1 punt per a 
cada projecte executat fins a un màxim de 5 punts)

5

Trajectòria del projecte cultural (1 punt per a cada edició executada del 
mateix projecte fins a un màxim de 5 punts)

5

Públic objectiu (1 punt per a cada segment de població potencial fins a un 
màxim de 5 punts)

5

Criteris de distribució:

Es realitzarà la repartició proporcional dels 40.000 euros a cada projecte presentat, segons
la puntuació obtinguda. A partir d’aquí, s’aplicarà el següent procediment:

1. La subvenció s’atorgarà en funció de la puntuació obtinguda per cada persona física,
associació  o  fundació.  Per  determinar  el  valor  unitari  del  punt,  es  dividirà  la  quantitat
destinada per la totalitat de punts obtinguts entre totes les persones físiques, associacions i
fundacions que hagin sol·licitat la subvenció.

2. L’import de la subvenció serà la multiplicació del preu per punt pel total de punts obtinguts
per a cada projecte.

3.  Si  de  l’aplicació  del  segon punt  resulta  que l’import  obtingut  supera  el  100  % de la
sol·licitud presentada, aquest romanent passarà a una borsa comuna. La quantia d’aquesta
borsa comuna es repartirà entre es persones físiques, associacions i fundacions que del
resultat de la puntuació no puguin percebre el 100 % del que han sol·licitat. El repartiment es
realitzarà seguint les mateixes passes establertes des del punt primer, tot tenint en compte
que en aquest cas la dotació econòmica serà la quantia de la borsa comuna de romanent.
Aquesta fórmula es durà a terme fins que s’exhaureixi el pressupost de l’actual convocatòria
o que tots els projectes rebin el 100 % de la subvenció sol·licitada.

8.- TRAMITACIÓ, PRESENTACIÓ I TERMINI

8.1. Tramitació

L' Ajuntament de Pollença facilita l'únic model de sol·licituds per aquesta convocatòria. 
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(S'adjunta annex).

Per a qualsevol informació o suport per a la tramitació i seguiment de les sol·licituds us 
podeu dirigir a les dependències de l'Àrea de Cultura:

− Convent de Sant Domingo

− Carrer Pere J. Cànaves

− 07460 - Pollença

− Horari: de 9 a 14 h

− 672 062 681

− cultura@ajpollenca.net  

8.2. Presentació

En el cas de persones físiques, la presentació de les sol·licituds es farà de forma telemàtica
a la Seu Electrònica de l'Ajuntament de Pollença (https://ajpollenca.sedelectronica.es/info.0)
o de manera presencial al Registre General de l'Ajuntament (OAC Ajuntament de Pollença,
carrer del Calvari, 2 i/o OAC Port de Pollença, carrer del Metge Llopis, 1) i hauran d'anar
adreçades a la Batlia Presidència.

En el cas d’associacions o fundacions, la presentació de les sol·licituds es farà únicament de
forma  telemàtica  a  la  Seu  Electrònica  de  l'Ajuntament  de  Pollença
(https://ajpollenca.sedelectronica.es/info.0)  i  hauran  d'anar  adreçades  a  la  Batlia
Presidència.

La presentació de la sol·licitud i de la documentació adjunta també es pot fer en les formes
previstes a l'article 16.4 de la Llei 39/2015, d'1 d'octubre, del procediment administratiu comú
de les administracions públiques.

Les empreses que estan obligades  a  relacionar-se amb les  administracions  públiques  a
través de mitjans electrònics han de presentar la sol·licitud de forma telemàtica a la seu
electrònica  de  l'Ajuntament  de  Pollença  (https://ajpollenca.sedelectronica.es/info.0),  en  la
qual hi ha disponible la informació de la convocatòria i el model de sol·licitud, així com les
publicacions de la resolució de les ajudes.

D'acord amb l'article 14 de la Llei 39/2015, d'1 d'octubre, del procediment administratiu comú
de les administracions públiques, estan obligats a presentar la documentació a través de
mitjans electrònics els subjectes següents:

− Les persones jurídiques

− Les entitats sense personalitat jurídica

− Les persones que exerceixen una activitat professional per a la qual es requereix
col·legiació obligatòria

− Qui  representa  una  persona  interessada  que  estigui  obligada  a  relacionar-se
electrònicament amb l'Administració

8.3. Termini

El termini per a la presentació de les sol·licituds serà de deu (10) dies naturals, comptadors
a partir  del  dia següent  al  de la publicació de la convocatòria en el Butlletí  Oficial  de la
Comunitat Autònoma de les Illes Balears i a la pàgina web de l'Ajuntament de Pollença.
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9.- DOCUMENTACIÓ

Les persones físiques, les associacions i les fundacions culturals només podran presentar 
una única sol·licitud de subvenció.

Per a sol·licitar la subvenció, l’Ajuntament de Pollença facilita els següents models 
normalitzats:

- Per part de les persones físiques:

• Imprès 1. Sol·licitud de subvenció

• Imprès 2. Projecte cultural

• Imprès 3. Pressupost del projecte cultural

• Imprès 4. Certificat bancari

• Imprès 5. Declaració jurada

- Per part de les associacions i fundacions culturals:

• Imprès 1. Sol·licitud de subvenció

• Imprès 2. Projecte cultural

• Imprès 3. Pressupost del projecte cultural

• Imprès 4. Certificat bancari

• Imprès 6. Sol·licitud de certificació

A més, s’haurà d’aportar la següent documentació addicional:

- Per part de les persones físiques:

• Fotocòpia del DNI de la persona titular que rep la subvenció

• Declaració jurada d’estar al corrent de les obligacions fiscals amb l'Ajuntament (veure
Imprès 5)

- Per part de les associacions i fundacions culturals:

• Fotocòpia de la Targeta d'Identificació Fiscal de l'entitat

• Fotocòpia del DNI de la persona representant de l'entitat que sol·licita la subvenció

• Fotocòpia  dels  estatuts  inscrits  en  el  registre  oficial  corresponent  degudament
legalitzats

• Certificat d'estar al corrent de les obligacions fiscals amb l'Ajuntament

• Certificat de l'Agència Estatal d'Administració Tributària (AEAT) acreditatiu d'estar al
corrent de les obligacions tributàries d'acord amb el que disposa l'article 14.1.e de la
Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions

• Certificat de la Tresoreria General de la Seguretat Social (TGSS) acreditatiu d'estar
al corrent de les obligacions amb la Seguretat Social  d'acord amb el que disposa
l'article 14.1.e de la Llei 38/2003, de 17 de novembre, general de subvencions

10.- PROCEDIMENT DE CONCESSIÓ. INICI, INSTRUCCIÓ I RESOLUCIÓ

10.1. Inici

Les Bases i l'inici del procediment de concessió de subvencions es produeix d'ofici i el Ple de
l'Ajuntament serà l'òrgan encarregat de la seva aprovació. Les Bases seran publicades al
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BOIB,  a  la  Base  de  Dades  Nacional  de  Subvencions  BDNS,  al  tauler  d'anuncis  de
l'Ajuntament i  al  web  www.ajpollenca.net,  per tal  que es puguin presentar les sol·licituds
durant el termini establert a la base vuitena.

10.2. Instrucció

L'òrgan instructor del procediment de concessió correspon a la Regidoria de Cultura que ha
de dur a terme les actuacions a què es refereix l'article 24 de la Llei 38/2003 general de
subvencions.

Una Comissió Avaluadora es reunirà per examinar si els beneficiaris compleixen tots els
requisits necessaris  per accedir  a les subvencions i  avaluar  les sol·licituds  conforme als
criteris  de  valoració  establerts  en  aquestes  Bases.  De  tot  l'actuat  en  aquesta  reunió
s'aixecarà acta.

La Comissió Avaluadora estarà integrada pels següents membre:

− Presidència:  el  regidor  de  Cultura  de  l'Ajuntament  de  Pollença  o  en  el  seu  lloc,
persona en qui delegui

− Secretari: personal propi de l’Ajuntament adscrit a l’Àrea de Cultura o Biblioteques i
Arxiu Municipal

− Vocal: tècnica de Cultura

La Comissió Tècnica Avaluadora quedarà constituïda legalment amb l'assistència de tots els
membre de la Comissió o els seus substituts si n'escau.

L'òrgan instructor, a la vista de l'expedient i de l'acta de la reunió de la Comissió, formularà
proposta  de  resolució  provisional,  degudament  motivada,  que es  publicarà  a  la  web  de
l'Ajuntament, obrint-se un termini de 10 dies per presentar al·legacions.

Si no es presenten al·legacions dins del termini concedit, la proposta de resolució formulada
tindrà  el  caràcter  de  definitiva.  En  altre  cas,  una  vegada  examinades  al·legacions
presentades pels interessats, l'òrgan instructor formularà proposta de resolució definitiva,
que  haurà  d'expressar  el  sol·licitant  o  la  relació  de  sol·licitants  pels  que  es  proposa  la
concessió de la subvenció, la seva quantia, especificant la seva avaluació i els criteris de
valoració seguits per efectuar-la.

La  proposta  de  resolució  definitiva  es  publicarà  a  la  web  de  l'Ajuntament  atorgant  als
beneficiaris  un  termini  de  10  dies  perquè  comuniquin  la  seva  acceptació.  S'entendrà
acceptada si dins d'aquest termini no s'expressa el contrari.

10.3. Resolució

La competència per resoldre el procediment i concedir la subvenció s'atribueix a la Junta de
Govern  Local,  que  dictarà  aquesta  resolució  un  cop  dictada  la  proposta  de  resolució
definitiva i emès informe de fiscalització per la Intervenció Municipal.

La Resolució es notificarà a tots els sol·licitants i es publicarà a la web de l'Ajuntament.

11.- ABONAMENT I JUSTIFICACIÓ DE DESPESES

El pagament de les subvencions o ajudes econòmiques es farà com a norma general, prèvia
la justificació per part del sol·licitant de la quantitat subvencionada segons la proposta de
resolució definitiva.

Les persones beneficiàries resten obligats a justificar les despeses efectuades amb càrrec a
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subvenció o ajuda econòmica concedida dintre l'exercici econòmic al qual s'hagi concedit i
les despeses justificades han de ser de l'esmentat termini (1 de gener de 2024 i 31 d’octubre
de 2024) i presentades dins el termini corresponent.

El termini per a justificar la subvenció finalitzarà dia 12 de novembre de 2024.

La documentació acreditativa per justificar les despeses serà:

− Imprès normalitzat facilitat per l'Ajuntament de Pollença, de certificació bancària pel
cobrament  de  la  subvenció  (Imprès  4. Certificat  bancari)  i  segellat  per  l'entitat
bancària

− Memòria de l’actuació justificativa del compliment de les condicions imposades en la
concessió de la subvenció, amb la descripció del projecte cultural, els objectius que
s’han  assolit,  els  resultats  obtinguts,  la  temporalització,  els  mitjans  de  difusió
utilitzats, l’avaluació i qualsevol altre aspecte que es consideri adient

− Memòria econòmica justificativa del cost del projecte cultural, que contindrà (Imprès 7
compte justificatiu):

• Una  relació  classificada  de  les  despeses  i  inversions  de  l'activitat,  amb
identificació del creditor i del document, l'import, data d'emissió i, si escau, data de
pagament.  Si  la  subvenció  s'atorga  d'acord  a  un  pressupost,  s'indicaran  les
desviacions esdevingudes.

• Les factures o documents de valor probatori equivalent en el tràfic jurídic mercantil
o  amb  eficàcia  administrativa  incorporats  en  la  relació  referida  en  el  paràgraf
anterior  i,  si  escau,  la  documentació  acreditativa  del  pagament  pel  valor  de  la
quantitat subvencionada.

• Una  relació  detallada  d'altres  ingressos  o  subvencions  que  hagin  finançat
l'activitat subvencionada assenyalant-ne l'import i la procedència.

• Les  despeses  s'han  de  justificar  amb  factures  i  altres  documents  de  valor
probatori equivalent en el tràfic jurídic mercantil o amb eficàcia administrativa, en
original  i  còpia  per  compulsar.  Si  s'han  de  retornar  les  factures  o  justificants
originals, a petició de l'entitat subvencionada, s'hi ha de reflectir amb un segell la
data de concessió de la subvenció així com l'import del justificant que s'imputa a la
subvenció.

Les factures originals, acreditatives de la despesa subvencionada, expedides a nom de les
persones  físiques  o  a  les  entitats  subvencionades  i  amb  el  seu  NIF,  han  d'expressar
clarament:

− Data d'emissió, que haurà de correspondre al període comprés entre 1 de gener de
2024 i 31 d’octubre de 2024.

− Dades fiscals (Nom, domicili, NIF, etc.) de l'entitat emissora i de l'entitat pagadora

− Número de la factura

− Concepte detallat pel qual s'expedeix, que haurà de ser suficientment clar

− Import,  desglossant  la  part  que correspon a IVA,  si  procedeix.  Si  l'operació  està
exempta d'IVA s'ha d'esmentar a la factura

Si l'entitat beneficiària únicament disposa de la factura o document justificatiu que acredita la
despesa rebuda per correu electrònic, s'admetrà sempre que a la impressió de la factura
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s'adjunti  un  certificat  signat  pel  representant  legal  de  l'entitat  en  que  manifesti  la
impossibilitat o dificultat greu per obtenir el document original i declari que la factura ni s'ha
utilitzat ni s'utilitzarà per justificar cap altre subvenció.

No es podrà efectuar cap pagament si  no s’acredita de manera fefaent,  fet  que es farà
constar per escrit juntament amb la presentació dels justificants d’haver realitzat la totalitat
de la despesa que figuri en el pressupost de despeses que acompanyi la sol·licitud de la
subvenció.

Si la despesa justificada és inferior a l’import del pressupost sol·licitat  i  subvencionat,  es
procedirà a la reducció proporcional de la subvenció o ajuda econòmica concedida.

L'import de les subvencions o ajudes econòmiques concedides en cap cas podrà ésser de
tal  quantia  que,  aïlladament  o  en  concurrència  amb  altres  subvencions  o  ajudes
econòmiques  d'altres  Administracions  Públiques  o  d'entitats  privades,  superi  el  cost  de
l'activitat a desenvolupar per la persona física o entitat beneficiària.

Es procedirà al reintegrament de les quantitats percebudes en els casos següents:

− Obtenció  de  la  subvenció  falsejant  les  condicions  requerides  o  ocultant  aquelles
circumstàncies que ho haguessin impedit.

− Incompliment total o parcial de l'objectiu de l'activitat.

− Incompliment de l'obligació de justificació o la justificació insuficient.

− Resistència, excusa, obstrucció o negativa a les actuacions de comprovació i control
financer, o la concurrència de subvencions,  ajudes, ingressos o recursos per a la
mateixa  finalitat,  procedents  de  qualsevol  administració  o  ens  públic  o  privat,
nacional, de la Unió Europea o de organismes internacionals.

− L'incompliment  de  les  obligacions  imposades  per  l'Administració  a  les  entitats
col·laboradores i beneficiaris, així com dels compromisos per aquests assumits, amb
motiu de la concessió de la subvenció, sempre que afectin o se refereixin al mode en
que s'han d'aconseguir els objectius, realitzar l'activitat, executat el projecte o adoptar
el comportament que fonament la concessió de la subvenció.

12.- PROCEDIMENT DE GESTIÓ PRESSUPOSTÀRIA

L'aprovació de la  despesa s'haurà d'efectuar amb caràcter  previ  a la  convocatòria de la
subvenció.

La  Resolució  de  la  concessió  de  la  subvenció  comportarà  el  compromís  de  despesa
corresponent.

El  pagament  de  la  subvenció  es  realitzarà  després  que  el  beneficiari  hagi  justificat  les
despeses subvencionades, i s'hagi certificat pels serveis tècnics de l'àrea de Cultura envers
la realització de l'activitat i compliment de la finalitat que va determinar la concessió de la
subvenció  d'acord  amb  l'article  32  de  la  Llei  38/2003,  de  17  de  novembre,  general  de
subvencions i 88 del RD 887/2006, de 21 de juliol, pel qual s'aprova el Reglament general de
subvencions.

El  pagament  de les  subvencions o ajudes econòmiques es farà,  com a norma general,
després que el sol·licitant hagi justificat les despeses subvencionades.
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13.- OBLIGACIONS DE LES PERSONES I ENTITATS BENEFICIÀRIES

Seran obligacions mínimes de les persones i entitats beneficiàries de les subvencions:

− Dur a terme i acreditar l'activitat objecte de la subvenció d'acord amb les condicions
establertes.

− Comunicar a l'Ajuntament de Pollença les modificacions que s'hagin produït i  que
siguin causa de la concessió o compliment de la subvenció.

− Comunicar  a  l'Ajuntament  de  Pollença,  en  qualsevol  moment,  l'obtenció  de
subvencions o ajudes per a la mateixa finalitat i no consignades en el sol·licitud.

− Constituir les garanties que siguin exigibles, en el seu cas.

− Fer  constar  que el  projecte  cultural  està subvencionat  o  patrocinat  per  l’Àrea de
Cultura de l’Ajuntament de Pollença mitjançant la inclusió dels logotips inclosos a
l’Annex 8.

− Sotmetre's a les actuacions de fiscalització i control de la Intervenció de l'Ajuntament
de Pollença.

L'Ajuntament  de  Pollença  podrà,  en  qualsevol  moment,  auditar  tan  econòmica  com
tècnicament, el projecte objecte de la subvenció.

Pollença, a la data de la signatura electrònica

IMPRÈS 1
SOL·LICITUD DE SUBVENCIÓ PER A ACTIVITAT CULTURAL LOCAL 2024

SOL·LICITANT: (marcau amb una creu la opció pertinent)

− Persona física (  )

− Associació o fundació cultural sense finalitat de lucre (  )

− Agrupació de persones físiques, jurídiques privades o comunitat de béns (  )

DADES DE LA PERSONA SOL·LICITANT:

Sr./Sra./Associació/Fundació/Agrupació:

Nom  de  la  persona  representant:  ____________________________________________

amb adreça/domicili  social:  ___________________________________________________

amb districte postal: ___________, població: _________________________, amb CIF/NIF

(DNI + lletra): ______________, telèfon: __________, fax: _________________

SOL·LICITA:

Un  ajut  econòmic  per  la  quantitat  de:  _______________________ € per  a  l’activitat
cultural següent: _______________________________________________________.

Signatura de la persona sol·licitant
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IMPRÈS 2
PROJECTE CULTURAL 2024
(Emplenau tots els camps que teniu a continuació)

NOM DEL PROJECTE: __________________________________________________

EXPLICACIÓ DE LES ACTUACIONS A DESENVOLUPAR: (de les actuacions per a les 
quals es sol·licita la subvenció cal indicar)

− Objectius del projecte cultural encaminats a potenciar i enriquir el teixit cultural del 
Municipi de Pollença

− Qualitat tècnica i artística del projecte cultural

− Originalitat del projecte cultural

− Trajectòria cultural de l’artista, l’associació o la fundació

− Públic objectiu al qual va destinat el projecte

Pollença, dia ___ de _______________ de 2024

(signatura de l’interessat/da)

IMPRÈS 3
PRESSUPOST DEL PROJECTE CULTURAL 2024

SOL·LICITANT: (marcau amb una creu la opció pertinent)

− Persona física (  )

− Associació o fundació cultural sense finalitat de lucre (  )

− Agrupació de persones físiques, jurídiques privades o comunitat de béns (  )

INGRESSOS:

Entitat: Quantia:

DESPESES:

Concepte: Quantia:

Suma de les subvencions:_____________________ €

26

ACTA

C
od

i V
al

id
ac

ió
: A

H
D

XH
9C

3S
AH

9A
PJ

W
SY

N
Q

4Z
26

Q
 

Ve
rif

ic
ac

ió
: h

ttp
s:

//a
jp

ol
le

nc
a.

se
de

le
ct

ro
ni

ca
.e

s/
 

D
oc

um
en

t s
ig

na
t e

le
ct

rò
ni

ca
m

en
t d

es
 d

e 
la

 p
la

ta
fo

rm
a 

es
Pu

bl
ic

o 
G

es
tio

na
 | 

Pà
gi

na
 2

6 
de

 5
0 



Per a la formalització d’aquest imprès DECLARA que les dades anteriors són autèntiques,

Pollença, dia ___ de _______________ de 2024

(signatura de l’interessat/da)

IMPRÈS 4 (ES POT SUBSTITUIR AMB UN CERTIFICAT DE TITULARITAT BANCÀRIA)

SOL·LICITUD DE TRANSFERÈNCIA BANCÀRIA PER A PAGAMENTS

DADES DE LA PERSONA PERCEPTORA:

− CIF/NIF:

− NOM/RAÓ SOCIAL:

− ADREÇA:

− CODI POSTAL:

− LOCALITAT:

− TELÈFON:

− FAX:

− CORREU ELECTRÒNIC:

DADES BANCÀRIES:

− CODI BANC:

− CODI OFICINA:

− DÍGIT CONTROL:

− NÚMERO DE COMPTE:

Sota la meva responsabilitat declaro que aquestes dades corresponen al c/c o a la llibreta 
oberta a nom meu o, en cas d’una entitat jurídica, a nom d’aquesta.

(signatura de la persona interessada, i en cas d’associació o fundació, signatura de la 
persona representant i segell)

Pollença, dia ___ de _______________ de 2024

CERTIFICAT DE CONFORMITAT DE L’ENTITAT BANCÀRIA: 
_________________________________________________________________________

Aquestes dades coincideixen amb les que costen en aquesta oficina.

LA DIRECCIÓ: _____________________________________________________________

(firma i segell de l’Entitat Bancària)

IMPRÈS 5

DECLARACIÓ JURADA PER A PERSONES FÍSIQUES INDIVIDUALS

DECLARACIÓ  JURADA  DE  NO  INCÓRRER  EN  CAP  DE  LES  PROHIBICIONS
ESTABLERTES ALS APARTATS 2 I 3 DE L’ARTICLE 13 DE LA LLEI 38/2033, DE 17 DE
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NOVEMBRE, GENERAL DE SUBVENCIONS

El/La Sr./a_________________________________________________________________ 

amb DNI _________________ amb domicili al carrer ______________________________, 

núm._______, pis __________ població ________________ CP_________ actuant en nom 

____________________________________________

DECLARO:

− Estar al corrent de les obligacions econòmiques amb l’Ajuntament de Pollença.

− No incorre en cap de les prohibicions establertes als apartats 2 i 3 de l’article 13 de la
Llei 38/2033, de 17 de novembre, general de subvencions (BOE núm. 276 de 18 de
novembre de 2033) per a obtenir la condició de beneficiària d’una subvenció.

I perquè així consti, ho signo.

Pollença, dia ___ de _______________ de 2024

(signatura de l’interessat/da)

IMPRÈS 6

DECLARACIÓ  JURADA  PER  A  ASSOCIACIONS,  FUNDACIONS  O  AGRUPACIÓ  DE
PERSONES FÍSIQUES, JURÍDIQUES PRIVADES O COMUNITAT DE BÉNS

El/La Sr./a_________________________________________________________________ 

amb DNI ______________ amb domicili al carrer _________________________________, 

núm._______, pis __________ població _________________________________________ 

CP _______________ actuant en nom __________________________________________

DECLARO:

Que l’esmentada entitat  sol·licitant  no incorre en cap de les  prohibicions  establertes als
apartats 2 i 3 de l’article 13 de la Llei 38/2033, de 17 de novembre, general de subvencions
(BOE núm. 276 de 18 de novembre de 2003) per a obtenir la condició de beneficiària d’una
subvenció.

SOL·LICITO:

Que s’emeti el corresponent certificat d’estar al corrent de les obligacions econòmiques amb
l’Ajuntament de Pollença, si n’és el cas, per adjuntar en el corresponent expedient.

I perquè així consti, ho signo.

Pollença, dia ___ de _______________ de 2024

(signatura de l’interessat/da)
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IMPRÈS 7

MODEL DE COMPTE JUSTIFICATIU

MEMÒRIA ECONÒMICA

1. RELACIÓ CLASSIFICADA DE LES DESPESES I PAGAMENTS EFECTUATS 
RELACIONATS AMB L’ACTIVITAT SUBVENCIONADA.

[Cal adjuntar les factures originals o altres documents comptables acreditatius del pagament,
i també els certificats, càrrecs bancaris o detalls de moviments de compte que acreditin la 
despesa]

CREDITOR
(CIF)

DESCRIPCIÓ DE
LA DESPESA

IMPORT
DATA

EMISSIÓ
DOCUMENT ACREDITATIU

DE LA DESPESA
DATA DE

PAGAMENT

2.  RELACIÓ  D’ALTRES  INGRESSOS  O  SUBVENCIONS  QUE  HAN  FINANÇAT
L’ACTIVITAT SUBVENCIONADA

IMPORT PROCEDÈNCIA

3. ALTRES DOCUMENTS A APORTAR EN EL COMPTE JUSTIFICATIU

Quan l’import d’algunes despeses superi la quantia de 14.999,99 €, cal aportar relació de
pressuposts demanats i justificació escrita del pressupost escollit.

Mitjançant la present, el/la Sr./a. ____________________________________________amb

DNI __________________ i domicili al carrer _____________________________________,

núm. _______, pis _________, població __________________________CP ____________,

que actua en nom___________________________________________________________

DECLARA sota la seva responsabilitat:

1. Que totes les dades presentades en aquest compte justificatiu són certes.

2. Que l’entitat beneficiària de la subvenció ha executat el projecte i que la subvenció
atorgada s’ha aplicat a la finalitat per a la qual es va concedir.

3. Que de l’execució de l’esmentat projecte s’han derivat els ingressos especificats a
l’apartat 2 i les despeses els justificants de les quals s’aporten en una relació adjunta;
se n’indica, si escau, la desviació.

4. Que les factures presentades per justificar la subvenció atorgada no superen el valor
de mercat i que no es recuperarà ni es compensarà l’IVA.

5. Que totes les despeses presentades en aquest compte justificatiu s’han abonat en la
seva totalitat al proveïdor o subministrador.

Per tal de justificar l’adequada execució de la despesa realitzada i el fidel compliment de la
finalitat per a la qual va ser concedida la subvenció davant l’Ajuntament de Pollença, com a
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òrgan concedent, s’emet aquest certificat.

Pollença, dia ___ de _______________ de 2024

Representant legal del beneficiari de la subvenció

Sr./Sra. __________________________________

Signatura: ________________

ANNEX 8

LOGOTIPS INSTITUCIONALS

»

Les  intervencions  en  el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa  mitjançant  enllaç  adjunt  a  l’índex  del  document  d’enregistrament  i  forma  part
d’aquesta  acta,  degudament  diligenciat  per  la  secretària  de la  corporació  (minutatge  de
01.20.36 a 01.33.31).

Finalitzades totes les intervencions, se sotmet a votació la Proposta i n’esdevé el resultat 
següent: unanimitat (17)
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Atès el resultat de la votació, es declara aprovada íntegrament la Proposta precedent i els
acords continguts en la mateixa.

8.-  Expedient  197/2024.  Moció  presentada  pel  grup  municipal  Partit  Popular  de
Pollença per la dotació de mitjans amb motiu de l'aplicació de la Llei de benestar
animal

Favorable Tipus de votació: unanimitat

Seguidament i abans d’entrar en el debat i discussió sobre el fons del Dictamen previ emès
per la Comissió Informativa de dia 22 de gener de 2024, el regidor David Alonso García
(Partit Popular), tal com ja va es va avançar a la Comissió Informativa, i amb el consens de
l’Equip de Govern (Partit  Socialista de les Illes Balears i  Més per Pollença),  procedeix  a
esmenar  el  Dictamen  consistent  primerament  a  donar  una  nova  redacció  a  l’apartat
«Exposició de Motius», amb la inclusió i la supressió, en alguns casos, de frases i paràgrafs
i, en segon lloc, a afegir un un tercer punt a l’apartat «Acords».

A continuació se  sotmet  a  votació  les  esmenes  formulades  de  conformitat  amb el  que
disposa  l’article  91.3  de  la  LMRLIB  i  l’article  97.5  del  ROF,  amb  el  resultat  següent :
unanimitat (17).

Tot seguit, es transcriu el Dictamen emès per la Comissió Informativa Permanent General que,
amb les esmenes introduïdes, esdevé del següent tenor literal:

«MOCIÓ PER LA DOTACIÓ DE MITJANS AMB MOTIU DE L'APLICACIÓ DE LA LLEI DE 
BENESTAR ANIMAL

EXPOSICIÓ DE MOTIUS

La Llei  7/2023,  de 28 de març,  de protecció dels  drets  i  el  benestar  dels  animals,  més
coneguda com la Llei  de  benestar  animal,  va entrar en vigor el  passat 29 de setembre.
Aquesta  Llei té per objecte establir el règim jurídic bàsic per a la protecció i garantia dels
drets i benestar dels animals en tot el territori espanyol. Es tracta d’una norma legal amb un
entramat complex, que inclou noves obligacions, prohibicions i sancions pels propietaris dels
animals; així com l'obligació de les institucions públiques, a tots els nivells inclòs el Govern
de les Illes Balears i el Consell insular, de vetlar i garantir el drets dels animals. 

En els últims mesos, s'ha produït una alarma social envers aquesta Llei pel seu impacte en
les responsabilitats dels propietaris i de l'Administració.

Vist, la falta de desenvolupament de la Llei estatal, és a dir, la falta de reglament per tal que
les  administracions  autonòmiques  i  locals  puguin  assumir  correctament  les  seves
responsabilitats envers la protecció animal sol·licitam que el Govern d'Espanya procedeixi al
desenvolupament i concreció de la Llei.

La  Llei  també imposa noves obligacions a les institucions municipals,  que suposaran un
increment molt considerable de la seva despesa pública i de les seves funcions de policia;
aquest fet s’afegeix a la falta de recursos que se'ls ofereixen per part del Govern Central així
com de les administracions autonòmiques com és el Govern de les Illes Balears i el Consell,
que dificulten enormement l'aplicació de la Llei.
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El benestar dels animals és responsabilitat de tots.

Per  tot  l'anteriorment  exposat,  el  Grup  Municipal  Popular  presenta  aquesta  MOCIÓ,
proposant els següents punts d’acord:

Primer. El  Ple de l'Ajuntament de Pollença insta el Govern Central a consignar en l'àmbit
estatal  les partides pressupostàries necessàries en els Pressupostos Generals de l’Estat
perquè les entitats locals puguin complir  amb les obligacions imposades per l'entrada en
vigor de la Llei 7/2023, de 28 de març, de protecció dels drets i el benestar dels animals.

Segon. El  Ple  de  l'Ajuntament  de  Pollença  insta  el  Govern  Central  a  desenvolupar  el
reglament  de  l’esmentada  Llei  amb  la  participació  activa  dels  ajuntaments  d'Espanya,
canalitzant-lo a través de la Federació Espanyola de Municipis i Províncies (FEMP).

Tercer.  El  Ple de l’Ajuntament de Pollença insta al Govern Balear i al Consell Insular de
Mallorca, una vegada reglamentada la Llei, a dur a terme la coordinació de l’aplicació de la
mateixa entre els municipis i el Govern Central.»

Les  intervencions  en  el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa  mitjançant  enllaç  adjunt  a  l’índex  del  document  d’enregistrament  i  forma  part
d’aquesta  acta,  degudament  diligenciat  per  la  secretària  de la  corporació  (minutatge  de
01.45.56 a 01.53.50).

Finalitzades  totes  les  intervencions,  se  sotmet  a  votació  la  Moció  i  n’esdevé  el  resultat
següent: unanimitat (17)

Atès el  resultat  de la votació,  es declara aprovada íntegrament la Moció precedent  i  els
acords continguts en la mateixa.

9.- Propostes / Mocions d'urgència

Tot  seguit  per  part  de  la  Batlia  es  demana  si  qualque  grup  polític  desitja  sotmetre  a
consideració del Ple qualque assumpte, de conformitat amb l’article 91.4 ROF.

No se’n presenta cap, de proposta / moció d’urgència.

B) PART DE CONTROL I SEGUIMENT

1.- Informació de Batlia 

Informa el batle-president d’una qüestió que és important fer-ne referència, per la qual
cosa dona compte expressament de la Sentència ferma núm. 632/2023, de 25 de juliol,
dictada  pel  Tribunal  Superior  de  Justícia  de  les  Illes  Balears,  Sala  Contenciosa
Administrativa,  en el  recurs d’apel·lació  núm.  600/2022,  interposat  per  l’Ajuntament  de
Pollença contra la Sentència núm. 506/2022, de 12 de juliol, dictada pel Jutjat Contenciós
Administratiu  núm.  2  de  Palma,  en  el  procediment  abreujat  núm.  124/2021,  relatiu  a
l’Acord del Ple de 19 de desembre de 2019, pel qual es va aprovar la modificació dels
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articles 3, 8 i 10 de l’Acord de la carrera professional de l’Ajuntament de Pollença (BOIB
núm.  5/2020,  de  11  de  gener)  i  la  desestimació  presumpta  del  recurs  de  reposició
interposat  contra  l’anterior  acord  plenari  per  la  part  recurrent  Federación  Empleados
Servicios  Públicos  –  Unión  General  de  Trabajadores  (FeSP-UGT).  Indica  que,  en  la
mateixa  Resolució  de  recepció  de  la  decisió  judicial,  s’ha  ordenat  als  serveis  del
Departament de Personal que duguin a terme les actuacions necessàries per portar a pur i
degut efecte i practiqui el que exigeixi el compliment de les declaracions contingudes en la
decisió judicial, en el sí de l’expedient ja incoat per a la modificació de l’Acord de la carrera
professional horitzontal (Expedient 3188/2023). Altrament també els hi trasllada que per a
l’Ajuntament  això,  previ  l’estudi  jurídic  pertinent,  pot  ser  tendrà  un  cost  econòmic
significatiu que tal vegada s’hagués pogut evitar d’una altra manera.

2.- Dació de compte de Resolucions de Batlia

D’acord amb el que disposa l’article 42 del Reglament d’organització, funcionament i règim
jurídic  de  les  entitats  locals  (ROF)  es  dona  compte  de  les  resolucions  adoptades  i
registrades des de dia 1 de desembre de 2023 fins dia 25 de gener de 2024, del número
2023/1236 fins el número  2024/0069 (ambdós inclosos) al Llibre de Decrets, al qual els
regidors i les regidores hi tenen accés directe mitjançant el gestor documental, als efectes
del control i fiscalització dels òrgans de govern.

3.- Precs i Preguntes

3.1.- Preguntes del grup municipal Unió Mollera Pollencina (RGE núm. 2024-E-RPLN-
1 de dia 22 de gener) corresponent a la present sessió plenària ordinària

Preguntes:

1.  Después de 7 meses de legislatura los parques infantiles siguen exactamente
igual.  En  la  campaña  electoral  prometieron  mejorar  los  parques  infantiles  del
municipio pero no es así. ¿Qué parques infantiles tienen pensado renovar? ¿Van a
hacer un mantenimiento frecuente de las nuevas instalaciones?

R1.-  Explica  la  senyora  Pozo  que  durant  l’estiu  es  varen  fer  mesures  d’actuació  de
seguretat en el parc infantil Miquel Capllonch, que fa tres setmanes es va fer el de Ca les
Monnares, on hi va haver actes vandàlics, que estava tancat i que ja està obert, i que ara
el pròxim parc infantil que es farà és el del carrer Cecili Metel, gràcies a la subvenció del
Consell de Mallorca, i que, una vegada acabat aquest parc infantil, continuaran amb la
programació de cara a l’hivern, perquè ja serà temporada i convé fer una pausa.

2.  Hemos  visto  que  se  va  a  instalar  una  pista  de  hielo  en  el  Claustre  de  Sant
Domingo en Navidad. ¿Por qué no se instala también en Port de Pollença la pista de
hielo? ¿Qué actividades van a organizar en Port de Pollença en este periodo? ¿De
qué partida van a pagar esta actividad?

R2.- Com molt bé diu l’enunciat de la pregunta, respon el senyor Cànaves, la pista de gel
no es va posar al Moll sinó que es va decidir posar-la a Pollença per dos motius, per una
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banda perquè no hi hagués una duplicitat, i d’altra banda per un tema també de guàrdia i
custòdia,  ja  que  havia  de  ser  un  lloc  tancat,  per  no  augmentar  despeses,  per  això
pensaren que al Claustre era molt més adient perquè es tancava i no s’havia de pagar
seguretat, per tema de desperfectes. Quant a quines activitats s’han fet al Moll, explica el
regidor  que,  curiosament,  al  darrer  trimestre  de  l’any  passat  es  varen  fer  un  parell
d’activitats i, en aquest sentit, explica que es feu un mercadet d’oportunitats, es va apostar
per fer aquell  primer Moll  en marxa, amb activitats infantils,  juvenils,  música, etc.,  que
després també es va fer un mercadet comercial el diumenge amb circ, i un mercadet de
Nadal.  Finalment,  explica  el  senyor  Cànaves  que  la  pista  es  va  pagar  de  l’Àrea  de
Turisme, ja que es va considerar que era una activitat per promocionar una mica l’hivern i
comercialment.

3. ¿Cuándo tienen previsto cubrir las plazas de los/as trabajadores/as jubilados de
la escuela de música, Área d’Esports, personal de limpieza, …? Nos consta que hay
bolsín de personal para cubrir las bajas del personal de limpieza pero aún no se han
cubierto, reduciendo el número de personal y dando un peor servicio a los edificios
públicos.

R3.-  Quant a la part que afecta l’Escola de Música, explica la senyora Jiménez que és
veritat que hi ha una plaça per una jubilació, que aquesta plaça, que és per a personal
auxiliar administratiu a mitja jornada, primerament intentaren cobrir-la per mitjà del borsí
d’interins però que de les cridades que es feren es va exhaurir i no es va presentar oferta,
i que després miraren de cobrir-la amb el projecte de SOIB reactiva, passant exactament
el mateix, amb la qual cosa va quedar deserta la plaça, i que per això no s’ha cobert.

Quant al personal de neteja, en primer lloc, comenta la senyora Campomar que es varen
trobar, passat l’estiu, que hi havia dues places de jubilades que no s’havien cobert però
que, segons l’informe que els hi va passar el Departament de Personal, una d’elles no es
podia  cobrir  perquè  ja  feia  temps  que  estava  jubilada  i  no  s’havia  demanat  la  seva
cobertura,  per  tant,  ja  no entrava dins  la  taxa de reposició,  és a dir  que,  pel  fet  que
l’anterior equip de govern no demanàs cobrir aquesta plaça, entre cometes l’han perduda,
una d’elles, i l’altra és d’una persona que ara també se n’ha anat, per tant, han quedat
dues places sense cobrir, places que no els hi deixen disposar directament, arran d’un
canvi de normativa, que per jubilacions i incapacitats permanents no els hi deixen anar als
borsins per poder-les cobrir, ja que només deixen anar als borsins quan són incapacitats
temporals, una malaltia,  etc. Dit això, explica la regidora que primer han de fer l’oferta
d’ocupació pública, que quan hagin fet l’oferta d’ocupació pública, després podran crear el
borsí, i que això és el que han iniciat, de fet les bases per cobrir aquestes places estan en
mans  del  comitè  de  treballadors  perquè  donin  la  seva  opinió  i  poder  seguir  amb  el
procediment perquè és veritat que els hi és molt urgent, ja que, per aquest motiu, han
hagut d’externalitzar una sèrie de serveis per cobrir, això no obstant, els hi pot assegurar
que les necessitats estan cobertes.

Finalment, quant a Esports, explica el regidor, senyor Tugores, que hi ha una persona que
es va jubilar, aproximadament per desembre, i que la tècnica de Recursos Humans n’està
informada, esperant que els hi donin resposta a veure si es pot cobrir aquesta plaça.

4.  ¿Tienen  pensado  presentar  un  informe  sobre  las  actuaciones  y  las
consecuencias  que ha causado el  hundimiento del  barco en la bahía? Creemos
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necesario saber qué consecuencias medioambientales y económicas ha provocado
este incidente.

R4.-  Respon la regidora de Medi Ambient, senyora Pozo, que no tenen dades suficients
per poder dur a terme aquest informe per part de l’Administració Local, tot i que el que sí
podrien fer,  és fer una instància a l’Òrgan competent perquè faci aquest informe si ho
troba adient. Quant a les conseqüències mediambientals, explica la senyora Pozo, que a
l’estiu, per tal de prevenir-les, ja es varen dur a terme actuacions de col·laboració amb les
administracions supramunicipals, i pel que fa a les conseqüències econòmiques, poden dir
que no se n’ha constatat cap, de conseqüència econòmica, per l’enfonsament d’aquest
vaixell.

5. En la pasada legislatura se realizó un proyecto para la substitución de los focos
del  campo  de  fútbol  de  Port  de  Pollença.  Dicho  proyecto  tenía  la  aprobación
definitiva,  así  como  el  crédito  aprobado.  El  Club  Pollença  i  Port  FC  recibe
semanalmente informes por parte de la Federación de Fútbol de les Illes Balears en
el  que se indica que la luz artificial es insuficiente.  ¿Cuándo piensan licitar este
proyecto?

R5.-  Respon el regidor delegat d’Esports, senyor Tugores, que aquest expedient es va
iniciar  a maig de 2022, amb la redacció d’aquest projecte per lluminàries del camp de
futbol, que a febrer del 2023 es va fer una memòria justificativa i que no es va poder
validar  per  manca de crèdit,  per  tant,  la  pregunta que s’haurien de fer  és  per  què a
l’anterior legislatura, des de l’any 2022, no es va licitar aquest Projecte, perquè hi hagués
hagut temps perquè a dia d’avui ja estàs executat. Dit això, comenta el regidor que, si no
va equivocat, al Ple de maig de l’any 2023 es va dur una modificació de crèdit perquè hi
hagués doblers per aquest Projecte, i que, en aquests moments, tenen aquesta reserva de
crèdit per al 2024, tot esperant que es pugui dur a terme com més aviat millor, ja s’ha
parlat que a Contractació hi ha moltes feines que duen subvencions i aquest Projecte, que
no en du, està a l’espera que es pugui licitar.

6. En vista de que la Escoleta municipal va a construirse en el parking de Joan Mas,
lo cual hará que Pollença pierda un parking muy utilizado. ¿tienen previsto comprar
algún solar para poder hacer parkings? De ser así, ¿cuál?

R6.- Respon el batle-president que, com molt bé sap el senyor Nevado, ha sortit a licitació
per fer el projecte, que s’han presentat vuit empreses, o arquitectes, per fer el Projecte de
l’escoleta, que manquen un parell de requisits tècnics, però que són conscients que una
part del pàrquing se n’anirà en funció de la construcció o adequació d’aquesta l’escoleta,
que han començat a fer feina i a parlar-ne per tal de poder tenir, o de la possibilitat de
poder tenir, un solar que permeti dues coses, d’una banda, ampliar el pàrquing i de l’altra,
possibilitar la sortida cap al carrer Cecili Metel, cap a l’entrada de Pollença.

7.  En  noviembre  2022  el  anterior  consistorio  solicitó  mediante  el  SOIB  Dona  5
trabajadoras para el Área d’Esports y así poder suplir la falta de personal. ¿Ya se ha
resuelto la solicitud? ¿Cuándo se incorporará las trabajadoras?

R7.-  Explica  el  batle-president  que  enguany  hi  havia  un  auxiliar  administratiu,  tres
netejadores i un conserge, que el SOIB els hi ha traslladat que ha estat molt difícil i que de
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facto,  l’única  plaça  que s’ha pogut  cobrir  és la  de conserge adscrit  al  poliesportiu  de
Pollença, a partir del 3-5 de desembre de 2023, la resta de places han quedat desertes.

8. ¿A cuánto ha ascendido el gasto total del viaje a Madrid del alcalde y la regidora
de policía para los Premios del Programa Policía Tutor el día 12 de diciembre de
2023?

R8.- Respon la regidora de Policia, senyora Jiménez, que aquest viatge no ha suposat cap
despesa  per  a  l’Ajuntament  perquè  els  bitllets  els  hi  foren  cedir  per  la  Federació  de
Municipis i que després, totes les despeses que feren les tres persones que varen anar a
Madrid, les cobriren elles mateixes, i que, per tant, no ha suposat, o generat, cap despesa
per a l’Ajuntament.

9.  ¿Por  qué  no  hubo  representación  del  Ayuntamiento  de  Pollença  en  la  gala
Esports  IB en la que se galardonaron a dos deportistas del  municipio? ¿No les
parece  de  relevancia  suficiente  dicho  acto  para  que  hubiera  al  menos  un
representante del consistorio?

R9.-  Respon el  regidor  delegat  d’Esports,  senyor  Tugores,  que efectivament  no hi  va
poder  assistir  per  motius  personals  sobrevinguts  a  darrera  hora.  De  totes  maneres,
considera que l’Ajuntament,  en tot moment, ha estat al costat dels dos esportistes, els
germans Moreno, i que els hi varen fer un reconeixement quan varen guanyar els seus
premis, per setembre, després també a les xarxes, i els hi varen enviar un reconeixement
personal per correu electrònic, tot i que reconeix que no hi va poder assistir, com ha dit
abans, per un motiu personal sobrevingut a darrera hora.

10. Después de 7 meses de haber comenzado la legislatura, no aparecen en el portal
de  transparencia  del  Ayuntamiento  los  bienes  y  patrimonios  de  los  regidores.
Durante  la  legislatura  pasada  criticando  que  el  anterior  equipo  de  gobierno  no
publicaba en el portal de transparencia la suficiente información, pero ustedes no
cumplen con el ejemplo. ¿Cuándo aparecerá la información en el portal?

R10.-  Primerament  la  senyora  Jiménez  agraeix  al  senyor  Nevado  el  recordatori  que
aquesta  informació  no  està  penjada.  Dit  això,  comenta  la  regidora  que  a  hores  d’ara
aquesta informació ja està penjada i que, per tant, hi poden accedir en el moment que
vulguin.

11.  ¿Por  qué  motivo  la  actual  técnica  de  igualdad  no  continuará  como técnica
cuando había la posibilidad de cumplir un tercer y último año de contrato? Ya han
empezado los trámites para licitar dicha plaza? De ser así,  cuando calculan que
habrá un/a técnica/o de igualdad?

Ya que la actual técnica termina su contrato el 23 de febrero, ¿Qué van a hacer
mientras no haya técnica de igualdad?

R11.- Explica la regidora delegada d’Igualtat, senyora Xamena, que la seva intenció era la
de prorrogar aquest contracte, de fet, comenta la regidora, que és veritat que tenia un any
més, més un altre, i que així se li va comunicar, però tot i això, la tècnica va prendre la
decisió de no continuar, decisió que òbviament han respectat, aprofitant l’avinentesa per
agrair-li la feina feta que ha desenvolupat fins ara.
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12. Hubo muchos lanzamientos de cohetes tanto el 16 como el 17 de enero del tipo 2
y  3  los  cuales  el  Ayuntamiento  prohibió  expresamente,  ¿Qué  piensan  hacer  el
equipo de gobierno para hacer que se cumpla la normativa? ¿Cuál es su valoración
de las fiestas de Sant Antoni?

R12.-  Respon  la  senyora  Jiménez  que,  efectivament,  es  varen  donar  una  sèrie  de
recomanacions, es va dir que es prohibien les diferents categories d’ús de coets, i,  en
aquest sentit, apel·laren a la responsabilitat dels ciutadans que no els feren cas, amb la
qual cosa la següents passa, de cara a l’any que ve, serà, a part d’aquesta prohibició, que
tendrà una implicació punitiva.

Quant a la valoració de les festes de Sant Antoni, el senyor Tugores, primerament, fa un
repàs de totes les festes, des de la part de foguerons, que decidiren fer un canvi respecte
a edicions anteriors, com ara a l’hora de l’elecció del jurat, que abans era un jurat integrat
per una persona de cada fogueró, fet que els hi havia arribat que, a vegades, la situació
era un poc complicada, a l’hora de fer les valoracions, i que, per això, decidiren fer un jurat
integrat per cinc persones, que les varen convidaren a participar com a jurat. Després les
beneïdes i la colcada, que es varen donar, creu el regidor, sense incidents, tant a Pollença
com al Moll. Quant al Pi del Moll, considera el senyor Tugores que va anar tot molt bé, fins
i tot el varen dur per mar, malgrat les condicions meteorològiques que hi havia de molt de
vent.

Respecte a la valoració del Pi de Pollença, que es allà on hi ha més problemes, explica el
regidor que varen treballar molt per un pi que fos més segur i que, a més, hi pogués haver
festa. Al respecte, creu el regidor que, si és pel que li ha arribat de la gent del poble, la
valoració que en fa és molt positiva, però que avui vol fer una menció especial al fet que,
quan  es  varen  reunir  amb  la  Comissió  de  Festes,  varen  escoltar  quines  eren  les
demandes que feien, -li traslladaren que els problemes més grossos eren a la plaça Vella,
que costava molt entrar el pi-, així com els suggeriments i  les mesures que poguessin
millorar aquesta festa. Altrament, recolliren també ja unes primeres aportacions que es
varen fer a l’any 2018, quan el pi es va rompre, i a partir d’aquestes consideracions, que
anteriorment,  l’anterior  consistori,  en  cap moment,  no va tenir  en  compte,  varen anar
treballant  el  que  era  a  la  plaça  Vella.  A  la  plaça  Vella  es  varen  fer  una  sèrie  de
recomanacions,  unes per megafonia,  unes per llums de colors,  el  famós semàfor,  per
indicar, en aquest cas, el vermell, que indicava que no es podia encara pujar al pi, el verd,
per pujar, i després també, per si hi hagués hagut algun incident, intentar poder aturar la
festa, també es varen marcar unes zones al terra amb pintura, que es pot veure, se’n va
amb aigua, per delimitar l’espai, i per tot això varen apel·lar a la responsabilitat individual
de cadascú, a l’hora de complir amb les recomanacions,   perquè creu el regidor que es
tracta d’això, de fer que el pi fos de tots, que tots poguessin tenir una festa i que tothom
respectàs aquestes indicacions que feren. En aquest sentit, considera el senyor Tugores
que feia molt  de temps que el pi no s’aixecava/plantava tan aviat, a les vuit ja estava
plantat, i que després es va pujar amb molta rapidesa, perquè creu que les tres persones
que s’hi varen posar eren experts pujadors i que això va fer que es pujàs aviat, que fou
una pujada molt comentada, i que, el fet que es pujàs el pi amb la plaça plena, no com en
els altres anys que la gent s’havia cansat i se n’havia anat de la plaça, li va donar un plus
a aquesta festa, continuant posteriorment per tot el poble fins a altes hores de la nit.

Quant  a incidents,  explica  el  regidor  que hi  va haver  una rompuda greu de peroné a
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Ternelles per una patinada, i un esquinçada al carrer de l’Horta per un cop amb un cotxe,
però que no hi ha hagut cap altre incident així destacable.

Finalment, quant al fet que pujàs un menor de setze anys al Pi de Sant Antoni, comenta el
regidor que el que feren fou una recomanació que pujàs un major de devuit anys, que,
evidentment, no poden controlar qui puja o deixa de pujar al pi, que se li demanen que
faran l’any que ve, si canviaran aquesta recomanació, respon el senyor Tugores que ho
xerraran amb la Comissió perquè això ja sortia al document que varen agafar de l’any
2018,  que  fos  un  major  de  devuit  anys,  però  que  personalment  considera  que  la
recomanació la seguiria posant. Amb tot, conclou el regidor que, com ha dit abans, en fa
una valoració positiva, que feia bastants d’anys que la festa del Pi acabava molt tard, amb
moltes situacions bastant perilloses, però que amb la col·laboració de tots, de la Policia
Local,  Protecció Civil,  tots  els  voluntaris  de la  Comissió  de Festes i  de tot  l’Equip  de
Govern, i d’alguns altres regidors, tot ha anat molt bé, aprofitant l’avinentesa per donar les
gràcies a tot Pollença perquè va ser un dia, i així ho poden valorar tots els pollencins i
pollencines,  que creu que es va recuperar una festa que duia un parell  d’anys un poc
complicada.

13. ¿Por qué motivo aumentan la nómina al coordinador de urbanismo en 6000€ y
no pueden cubrir las plazas de personal que ya se han jubilado y que están sin
atender?  Según  el  informe,  se  ha  aumentado  la  nómina  del  coordinador  de
urbanismo por el volumen de trabajo de especial dificultad técnica. ¿A qué tipo de
trabajo se refiere?

R13.- Aquesta pregunta ja es dona per contestada.

14. Durante la pasada legislatura se solicitaron varias instalaciones deportivas y
parques el municipio mediante una subvención del Consell  Insular d’Esports: un
skate park en Port de Pollença, elementos deportivos para el Centre Cultural Miquel
Caplloch (canasta, portería, mesa de ping pong y mesa de ajedrez), un parque de
calistenia en la Plaza Joan Cerdà, otro parque de calistenia con pavimiento en la
Plaza  Ca Les  Munnares  y  finalmente  un  parque infantil  en  el  parque de  Cecilio
Metelo. ¿En qué estado están dichas solicitudes? En dos de las instalaciones hay
que hacer una serie de trabajos de adecuación del  suelo/pavimento previas a la
instalación, ¿Cuándo se harán? ¿Van a licitar dichos trabajos o van a realizarlos el
personal del ayuntamiento?

R14.- Explica el senyor Tugores que els elements esportius de la plaça Miquel Capllonch
ja estan licitats, que ja han vengut del Consell i que pròximament vendran a col·locar-los a
la plaça. Pel que fa al parc infantil de Cecili Metel, comenta el regidor que li va passar a la
senyora Pozo, perquè la regidora tenia previst fer-hi una inversió, i quan es varen adonar
que tenien una subvenció li va fer arribar, que ahir hi va anar la brigada i l’empresa que ha
de fer la instal·lació, per preparar el trespol per poder-ho fer; la cal·listènia encara no està
licitada, estan esperant que es liciti; i el parc de patinatge (skatepark) els hi ha arribat, ara
que s’ha licitat recentment, i que en breu també vendran a veure les instal·lacions del Port
de Pollença.

En referència a la darrera pregunta de  «van a licitar dichos trabajos o van a realizarlos
personal del Ayuntamiento», pel que fa al parc infantil de Cecili Metel, la senyora Pozo vol
afegir que precisament la reunió d’ahir era per concretar qui feia les feines, com es feien i
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amb quin termini, i que vista la ubicació, i les feines que són, creu que l’Ajuntament les pot
assumir i no hauran d’externalitzar aquestes tasques a desenvolupar.

Les  intervencions  en el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa mitjançant  enllaç adjunt  a l’índex del  document d’enregistrament  i  forma part
d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació (minutatge de
01.58.28 a 02.23.37).

3.2.- Preguntes del grup municipal Tots – El Pi (RGE núm. 2024-E-RPLN-2  de dia 23
de gener) corresponent a la present sessió plenària ordinària

Preguntes:

1.  Dins  aquest  plenari  han  duit  les  bases  de  les  subvencions  en  règim  de
concurrència competitiva pel sector cultural del 2024. Ens poden informar de com
han  anat  les  del  2023,  quantitat  total  subvencionat  i  quins  projectes  han  estat
subvencionant i per quin import?

R1.-  Respon el  senyor Sureda que, si  bé disposaven d’un pressupost de quaranta mil
euros, es varen presentar vuit projectes, sent aquests els següents: l’estudi «El valor del
patrimoni  cultural  i  artístic de Pollença» amb un import  concedit  de dos mil  cinc-cents
tretze (2.513) euros i al final es va justificar un import de mil cent quaranta-sis (1.146)
euros; el Club Pollença amb la setmana d’arquitectura, que se li va concedir cinc mil cinc-
cents cinquanta-sis (5.556) euros però l’import justificat foren tres mil cinc-cents vuitanta-
dos (3.582) euros; l’exposició del Coster Art i Natura 2023, que són tres mil cinc-cents
cinquanta  (3.550)  euros,  l’import  concedit  i  també l’import  justificat;  el  documental  del
cinquanta anys de la Secció de Muntanya, història d’aquests cinquanta anys de Secció de
Muntanya, amb un import concedit de 5.556 euros i que es varen justificar també els 5.556
euros; el còmic Joana Fortès el despertar cruel d’un adolescent, que se li va concedir un
import de sis mil dos-cents vuitanta-quatre (6.284) euros, quantitat que també va justificar;
l’Associació Cultural Aires de la Cala, «El setè plec de cultura popular i música», que tenia
un import concedit de sis mil quatre-cents seixanta-quatre (6.464) euros i que va poder
justificar sis mil quaranta (6.040) euros, tot això, comenta el regidor, que va en la línia que
ja ha explicat un poc abans, associacions que tenien una subvenció nominativa de mil
cinc-cents (1.500) euros, han arribat a poder tenir més de cinc mil (5.000) euros. Després,
continua amb l’explicació el senyor Sureda, hi havia dues persones, una que és un artista
pollencí  que tenia un projecte de teatre, que se li  varen concedir  quatre mil cinc-cents
seixanta-vuit  (4.568) euros però que va renunciar voluntàriament perquè no tenia prou
temps per poder-ho executar; l’altra persona era una cantant pollencina també, que se li
havien concedit cinc mil tres-cents vuitanta-sis (5.386) euros per un espectacle musical
però també va renunciar voluntàriament. Al final, conclou el regidor, que han estat vint-i-sis
mil euros, un seixanta per cent d’aquest pressupost de quaranta mil euros, i que espera
que enguany, també hi pugui haver més entitats, més persones que es puguin presentar i
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que es puguin beneficiar.

2. Pollença era l'únic poble a on hi havia una programació regular de circ, CircArt,
cada mes hi havia un espectacle, hem vist que al gener no n'han programat cap,
pensen eliminar aquesta programació mensual?, i si no és així per quin motiu al
gener no n'hi ha hagut? Volem recordar que CircArt tenia èxit de públic.

R2.- Abans de tot, comenta el senyor Sureda que sempre que n’ha parlat amb el regidor
Marquet, que era el regidor de Cultura la legislatura passada, sempre es diu «en allò que
ha funcionat li donarem continuïtat», en aquest sentit, les Bases de les subvencions que
venien de la legislatura passada, li donen continuïtat, i el CircArt, que ho varen iniciar quan
ell  era regidor de Cultura i que n’està molt content que, a la legislatura passada, se li
donàs continuïtat,  idò dins aquesta línia,  també treballaran.  Dit  això,  explica el  senyor
Sureda que és cert que dins el mes de gener d’enguany no n’hi hagut perquè també és
cert que, quan miraren les dades d’assistència de públic del mes gener del 2023, eren
molt  baixes,  possiblement  perquè  hi  ha  hagut  Reis,  perquè  hi  ha  hagut  Sant  Antoni,
perquè tal vegada a l’hivern el temps no acompanya tant, i per això varen considerar que
dins el mes de gener, enguany no n’hi hauria, però que ja en tenen quatre de programats:
n’hi ha un dia 25 de febrer, que es farà al Moll, un altre dia 23 de març, que possiblement
també es faci al Moll, -són dues companyies de Mallorca-, després hi ha dues companyies
que venen de Bèlgica, aprofitant, òbviament, el CIRCAIRE - Festival de circ d’Alcúdia, que
es fa a Alcúdia, aquestes companyies actuen al dos municipis, al CIRCAIRE Alcúdia, i una
setmana abans a Pollença, aquesta sí que es farà a Ca les Monnanres, coincidint amb la
fira del vi però amb un públic diferent, i finalment dia quatre de maig, sent companyies de
molta qualitat.  Al respecte, també comenta el regidor que estant fent feina perquè n’hi
pugui haver al mes d’agost, emmarcat dins les festes de Sant Vicenç, tot tenint en compte
també la coordinació de les activitats,  intentant  que no se solapin  amb municipis  dels
voltants, ja que, a vegades, una saturació d’activitats culturals no ajuda que pugui venir
molt de públic. Amb tot, conclou el senyor Sureda que tendrà continuïtat, que tal vegada
no n’hi haurà cada mes, que, en principi, tenen dins el pressupost, una part pensada, al
voltant de vint-i-cinc mil euros, per poder dur actuacions durant més o manco nou mesos a
l’any, però que la major part de l’any hi haurà CircArt, tant a Pollença com al Moll.

3.  Al  passeig  Colon,  va  caure  un  pi  de  grans  dimensions,  ocasionat  mals  al
paviment, quines actuacions pensen fer per tal d'arreglar-lo? A més, el passeig en
general es troba bastant degradat, quines mesures pensen prendre per reparar-lo?

R3.-  Respon la  senyora  Campomar  que  és  veritat  que  aquest  pi  va  caure  i  que  per
seguretat, fa poc que es va eliminar. Quant als danys al paviment, explica la regidora que
s’han iniciat aquesta setmana els preparatius, precisament per poder reparar el tema del
paviment i que quedi tant bé com sigui possible, i que, pel que fa al tema del passeig
Colom o passeig Voramar, si no es pot afrontar una reforma integral perquè no tenen ni la
concessió, ni l’autorització del passeig en la totalitat, ells, a cada incidència que tenen,
intenten arreglar-la el millor possible, que si es fa una revisió o se’ls hi dona coneixement,
intenten donar-li resposta.

4. Hem vist a la premsa que les obres del nou centre de salut començaran l'1 de
febrer, ja que es llevaran places d'aparcament, tenen prevista qualque actuació per
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millorar l'aparcament de can Bach perquè tengui més capacitat?

R4.- Sí efectivament, respon el batle-president, que si no hi ha canvis, ja s’han reunit des
de l’Ib-Salut, l’Empresa i Urbanisme per tal de començar les obres, i pel que els hi ha
traslladat l’empresa seria dia dos de febrer, que realment l’empresa ja ha començat a fer
totes les feines que cal fer. D’altra banda, el batle també comenta que entre Urbanisme i
Policia ja han començat a fer feina per tal d’intentar treure un màxim de profit  de Can
Bach, que en principi hi ha previst una capacitat de 230 places i que si aconsegueixen la
part del darrere de Can Bach poden arribar, tal vegada, a unes 300 places, però aquestes
encara les han de treballar.

5. Enguany l'equip de govern va dir que per pujar el pi havien de ser major de 18
anys,  vist  que  l'ha  pujat  un  jove  de  16,  demostrant  una  maduresa  i  capacitat
suficient per pujar-lo, pensen canviar la norma per l'any que ve i posar-ho a partir de
16 anys?

R5.- Aquesta pregunta ja es dona per contestada, ja s’ha respost abans.

6. Ens poden informar del cost per l'ajuntament del patrocini de la Challenge volta
ciclista a Mallorca?

R6.- Explica el senyor Cànaves que el cost del patrocini de l’etapa és de deu mil (10.000)
euros  més  IVA,  que  es  paga  des  de  Turisme,  i  que  des  d’Esports  es  paguen  dues
ambulàncies, que no sap quin cost tendran.

7. En quin estat es troba la licitació per a la concessió dels bars dels Poliesportius?

8.  El  parc  de  Ca les  Munnares  es  troba  encara  tancat.  Quan pensen  obrir-lo  al
públic?

R7.-  i  R8.-  Aquestes preguntes ja  es donen per contestades ja  que versen sobre les
concessions dels bars dels poliesportius i el parc de ca les Monnares.

9. Hem vist que darrerament el poble ha patit nombrosos incidents de vandalisme.
Quines mesures prendrà l’Equip de Govern per prevenir futurs casos?

R9.- Explica la senyora Jiménez que estan fent feina amb tres eixos, un és la instal·lació
d’un circuit tancat de càmeres, a més s’està fent feina als centres a través del policia tutor,
i el tercer eix és que han posat en marxa la Comissió de Seguretat amb la implicació i
col·laboració de la Guàrdia Civil amb la Policia Local.

Abans de passar a la següent pregunta el regidor Soler vol fer un incís en el sentit que li
han traslladat que es reprenien aquestes xerrades amb el policia tutor, que sempre ha
considerat que funciona molt bé, i, en aquest sentit, dona els dona enhorabona que aquest
programa  en  continuï  duent  endavant,  responent-li  al  respecte  la  regidora,  senyora
Jiménez, que de fet solen tenir una reunió molt més ampla, i que tenen consensuada una
reunió mensual amb els agents socials.

10. En quin estat es troba la reparació de la torre de la Talaia d’Albercuix?

R10.- Com molt bé saben, explica el regidor Sureda, l’accés a l’Atalaia d’Albercuix, des de
fa uns anys, no està permès, que les recomanacions que es varen fer des del Servei de
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Patrimoni del Consell de Mallorca, eren que no es permetia l’accés. A més, d’altra banda,
el projecte l’ha de fer una empresa especialitzada, no ho pot fer qualsevol, i, en aquest
sentit, li varen passar tot una llistat d’empreses que estan habilitades per poder-ho dur a
terme, ja que aquest projecte ha d’estar validat pel Consell de Mallorca perquè és un BIC.
Al respecte, explica el regidor que demanaren un pressupost a una empresa però que el
pressupost que li varen passar era excessivament elevat, i tant des de Cultura com des
d’Urbanisme varen considerar que, a més que el pressupost era excessiu, no s’adequava
tampoc la intervenció que s’havia de fer a l’Atalaia d’Albercuix. Posteriorment, es va parlar
amb altres empreses,  algunes no estaven interessades a fer pressuposts ni  projectes,
perquè no els hi interessava, i sí que n’hi ha hagut una, que ha fet ja feina per l’Ajuntament
de  Pollença,  que  ja  coneixia  aquesta  Torre,  ja  l’ha  visitada,  i  estan  elaborant  un
pressupost  per  poder  elaborar  aquest  projecte,  que  una  vegada  que  el  tenguin,  si
s’adequa a les necessitats -supressió de pintades a l’exterior i a la part superior, fixació de
tots els escalons, a més de consolidar alguns elements estructurals, que el deteriorament
no vagi a més, etc.-, faran aquest contracte amb aquesta empresa, i després ho duran al
Consell de Mallorca i executaran les obres. Finalment, explica el senyor Sureda que, en
aquests  moments,  el  que  han  fet  ha  estat  tornar  a  senyalitzar  perquè  l’Atalaia  és
accessible des de l’exterior però si qualcú hi vol accedir i lleva els cartells i hi puja, per tant
es tracta que periòdicament s’hi vagi per senyalitzar que no hi entri ningú, per una qüestió
de seguretat tal i com els hi marca el Consell de Mallorca.

11. El plenari d’aquest Ajuntament va adquirir el compromís d’adherir-se a la llei de
mesures urgents en matèria d’habitatge en els aspectes que fossin mes positius per
el  nostre  municipi.  Pensa  el  senyor  Batle  mantenir  més  reunions  dins  aquest
aspecte i elevar la proposta a plenari?

R11.-  Respon  el  batle-president  que  estan  fent  reunions  amb  l’Àrea  d’Urbanisme.  Al
respecte, el batle-president fa un incís recordant que, en aquests moments, aquest Decret
llei s’està convertint en un Projecte de llei, que el Partit Popular ha presentat més de vint i
escac d’esmenes,  amb la qual cosa no sap exactament com acabarà realment aquest
Decret llei,  Llei  ja d’habitatge, juntament amb les esmenes que han posat els diferents
grups parlamentaris. Per tant, continua dient, que ells sí que tenen clar que volen complir
amb allò que varen dir, que es farà una reunió amb tots els grups municipal, per tal de
veure quina és la  proposta,  però també els  hi  crea una certa incertesa el  fet  que,  en
aquests  moments,  no  tenguin  un  Projecte  de  llei  aprovat  i  saber  exactament  el  que
s’aprovarà definitivament, però sí que hi estan treballant tot i que, realment, quedarà un
poc canviat per les esmenes que es puguin presentar.

12. En quin estat es troba la licitació de les platges i terrasses del municipi que es
troben dins zona de domini públic?

R12.- D’una banda, explica la senyora Pozo, que l’autorització a Costes ja es va demanar
a principis d’any, al mes de gener, que precisament ahir, el tècnic de Medi Ambient es va
reunir amb el tècnic que du l’expedient de Costes de l’Ajuntament, i que són optimistes, ja
que sembla que si no hi ha cap qüestió sobrevinguda, sortirà en temps i forma. D’altra
banda, pel que fa a la licitació per part de l’Ajuntament cap a tercers, explica la regidora
que ja hi estan fent feina els tècnics, que tenen tot l’equip de Contractació posat amb
temes de platges perquè no només es renoven les licitacions sinó també es renova el
contracte de salvament i d’abalisament, i que tan aviat com tenguin el vistiplau de Costes,
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els informaran.

Les  intervencions  en el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa mitjançant  enllaç adjunt  a l’índex del  document d’enregistrament  i  forma part
d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació (minutatge de
02.33.38 a 02.38.35).

3.3.- Precs i preguntes del grup municipal Partit Popular (RGE núm. 2024-E-RPLN-3
de dia 23 de gener) corresponent a la present sessió plenària ordinària

Precs:

En vista  dels  nombrosos furts  que es  produeixen  a  l'entrada del  Cementiri  Municipal,
causant desperfectes en els vehicles a més del furt de mòbils, bosses, carteres, jaquetes,
etc. aprofitant el moment que els familiars visiten als seus éssers estimats en el cementiri,
demanam a aquest Equip de Govern que en posi remei.

Preguntes:

1- Al mes de setembre i després al mes de novembre, encallin dir que ja estaven a
punt de sortir els contractes de gestió dels bars dels Poliesportius de Pollença i du
Moll. En quin estat es troben? El Sr. Cànaves va dir que els plecs tècnics ja estaven
fets i els administratius a punt de sortir.

R1.- Estan  en  tramitació,  respon  el  senyor  Tugores,  falten  informes  preceptius  d’aquest
expedient, abans de la seva aprovació,  que  tots els plecs estan fets, tots, i un cop emesos
aquests informes es podrà aprovar l’expedient i licitar, els tres bars tots a la vegada. 

2- Al ple municipal del mes de novembre realitzarem una pregunta sobre la neteja
dels camins rurals del municipi, la Sra. Campomar va respondre que ja s'havien fet i
que si detectava algun que no estigués encara fet li  digués els camins, aquí els
passo uns quants dels camins que m'han fet arribar els ciutadans:

− Camí de la Font de Mal Any

− Camí de Morell

− Camí del Rec

− Camí de Can Bosch

− Camí Can Cama Rotja (bacheo)

R2.- Com ja va dir  a l’anterior  plenari,  respon la senyora Campomar, aquest equip de
govern va fer una primera actuació amb el tema de camins, quaranta-set quilòmetres, vint-
i-tres camins, després que als altres anys no s’hagués fet res perquè ha mirat també les
altres anualitats i la despesa amb aquests camins i la partida quedava sense gastar, és a
dir, que, com ha dit anteriorment, feia molt danys que no s’havien fet actuacions de camins
en el temps. Altrament la regidora agraeix al portaveu del grup municipal del Partit Popular
que els hi passi aquest llistat, que repassaran aquests camins a veure si realment, o  si
s’ha fet qualque cosa qualque cosa o no, que ells s’han basat sobretot amb el catàleg de
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camins, que té cent quaranta-vuit camins, i que es va començar per aquests vint-i-tres,
pensaven que eren els primers, però que revisaran la proposta que li han fet i intentaran
millorar-ho si és possible.

Al respecte afegeix el batle-president que es va demanar una reunió de batles i batlesses
al Consell per part de molts d’ajuntaments, perquè hi ha ajuntaments, com és el cas de
Manacor, que per la quantitat de cents i cents de quilòmetres que tenen, i que resulta molt
difícil el seu manteniment, se li va demanar al Consell de Mallorca, tot demanant l’ajuda
del senyor Alonso, ja que el seu partit polític governa al Consell, perquè això sigui una
realitat.

3- El parc de Cecili Metel a l'altura de l'aturada d'autobusos fa setmanes que va 
caure una paret, per a quan tenen prevista la seva reposició?

R3.- Primerament la senyora Campomar agraeix aquesta pregunta perquè així té l’ocasió
d’explicar-ho perquè és un lloc on hi ha la parada de busos i a més la caiguda va ser una
mica espectacular. Dit això, explica la regidora que aquesta paret pràcticament està feta
en precari, i quan ara han anat a revisar les condicions en què estava, s’han trobat en què
no té aferrada, és a dir, no s’enganxava enlloc, no té punts de suport, per la qual cosa va
caure, o la van tirar, o la van ajudar que caigués, no ho saben cert, però sí que és veritat
que  no  va  causar  danys  personals  a  ningú.  Per  tant,  continua  explicant  la  senyora
Campomar, el que ara estan fent és avaluar si convé tornar aixecar la paret o fer un altre
tipus de tancament semblant al que hi ha, amb baranes metàl·liques, dins el mateix model,
i un poc la conclusió és que són millor les baranes metàl·liques perquè seran més segures
i s’evitarà aquest risc que torni a caure la paret, i creuen que és la mesura més adient, per
tant, el que ara han posat en marxa és demanar pressupost per fer aquest tancament, que
tal vegada hauran d’esperar una miqueta més,  perquè és veritat que la brigada hagués
pogut  tornar  aixecar  la  paret,  però  que  el  mateix  cap  d’obres,  el  senyor  Llompart,
considera que, tot i que és una solució momentània, no és la solució en el sentit d’evitar
riscs, més segura per a tothom, i amb això estan treballant.

4- El parc infantil de Ca les Monnares està tancat des de fa un temps, per a quan
tenen previst la seva reobertura?

R4.- Respon la senyora Pozo que aquesta pregunta ja l’han contestat abans, que ja està obert.

5- Tenen prevista qualque actuació al Puig de Santuiri quant a arbres i branques
caigudes?

R5.- Sí, respon la regidora, senyora Pozo, que de fet en el pressupost del 2024 per al Puig
de Santuïri varen destinar sis mil (6.000) euros i dins aquesta partida, una de les qüestions
era el tema de gestió forestal del  Puig de Santuïri, així que sí, que tan aviat com tengui
qualque projecte ho informarà. 

6- A quina situació es troben les llicències urbanístiques de l'Hotel Formentor?

R6.- El batle-president respon que Formentor és un tema complex, que actualment hi ha
tres llicències en tramitació: la d’espais exteriors, la de les piscines i les demolicions de la
resta d’edificacions que estan repartides per la finca, i que era una condició sine qua non
per tenir  la  llicència,  altrament també comenta que hi  ha una proposta de modificació
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puntual de la façana feta en el transcurs de les obres de l’hotel. Pel que fa a la llicència
d’espais exteriors i la llicència de demolicions, explica el batle-president que s’han enviat
als organismes pertinents perquè facin els informes sectorials necessaris perquè es pugui
donar una llicència i, pel que fa a la llicència de piscines i de la modificació puntual de la
façana  presentada,  s’ha  informat  tècnicament  i  resten  a  l’espera  que  realment  els
promotors donin resposta a aquestes esmenes, per tant, estan treballant perquè realment
tot funcioni així com ha de funcionar.

7- Fa uns dies per desgràcia va tornar a actuar el malvat que enverina gossos en la
zona dels Tamarells, pel modus operandi sembla ser el mateix individu que el fa des
de fa més de 10 anys, pensen fer alguna actuació per a esclarir els fets? També
ajudaria una neteja de la zona dels Tamarells, mates, pins, etc. per a evitar que hi
hagi algun tipus de llepolia per als cussos que pogués estar enverinada.

R7.- Respon la senyora Jiménez que el primer que es va fer, -ella ja li va traslladar als
voluntaris que varen fer la neteja d’aquella zona-, que l’Ajuntament faria tots els esforços
per  començar  a  posar  una  càmera,  que  és  el  que  demanaven,  que  de  fet,  ja  estan
acceptades i es posarà un circuit de càmeres de vigilància. D’altra banda també comenta
que és molt difícil trobar a la persona perquè saben que en qualsevol moment, qualcú que
passi, pot tirar el que sigui i no es pot percebre, però tot i això, des del Consistori posaran
totes les mesures que tenguin, i que el comunicat a Serveis perquè es faci el manteniment
de la neteja, també s’ha fet.

8- Fa uns mesos es va instal·lar a una zona cèntrica del nucli de Pollença un nou
restaurant, aquest establiment va decidir posar un gran cartell en la seva façana
amb la carta dels seus plats. L'ordenança d'ocupació de via pública permet aquest
tipus de cartelleria, però no obstant estèticament fa mal als ulls, i més a una zona
cèntrica, tenen pensat fer alguna actuació sobre aquest tema?

R8.- Respon  la  regidora  que  és  del  mateix  parer,  que  l’estètica  del  municipi  és  molt
important per a ells també,  que creu que com a municipi turístic i sobretot de la qualitat
turística que com és Pollença,  l’han de poder mantenir,  i que dintre d’aquesta qualitat  hi
entraria el manteniment de l’estètica del nostre municipi. Per tant, com ja ha manfestat la
senyora Pozo, a ella tampoc li agrada però que és cert que fer-li retirar, ara mateix no es
pot perquè no hi ha una ordenança d’estètica,  tot i  que ha  de dir  que l’AODL, que va
començar l’altre, ja hi ha comença a fer feina i que el regidor Cànaves està amb això però
que no se li pot fer retirar. 

9- Durant la campanya electoral varen parlar de fer una reforma del Convent, tenen 
ja el projecte del que volen fer?

R9.- Respon  el  batle-president  que  ara  mateix  s’estan  avaluant  tot  el  que  són
intervencions necessàries i urgents perquè hi ha problemes, hi ha una patologia important,
i aquest és l’objectiu primer de tot, al marge que també s’han fet rentades de cara perquè
«la careta estava un bruteta», per dir-ho de qualque manera, per tant, ells a partir d’això sí
que faran un projecte que, evidentment, no serà a curt termini, de cara a veure quin és el
disseny de projecte que volen per al Claustre que és un lloc emblemàtic i que necessita
una  intervenció  a  fons  per  donar-li  tota  la  rendibilitat  cultural  que  necessita  per  al
manteniment del nostre patrimoni.
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Al respecte el senyor Massanet intervé per dir que ara, aquests dos mesos, que és quan
hi ha poca activitat al Claustre, es faran les voltes, n’hi ha algunes  que n’ha caigut part del
referit,  que això es llevarà, també es vol donar oli  al que són els llenyams, finestres i
després hi havia elements fixats que no tenien cap ús: ferros, fils, dues finestres que hi
havia un plàstic o un cartó, tot això s’ha anat llevant i es farà, com ha dit el batle, una
rentada de cara,  i  la  fixació de segons quins  elements;  hi  havia  alguns maresos que
estaven malament, etc., es farà un mínim manteniment, però això no treu que s’hagi de fer
un  projecte  integral  de  reforma,  però  sí  que  aquests  dos  mesos  hi  haurà  una  mica
d’actuacions de manteniment al  Claustre,  per tant després ja  la Fira del Vi,  totes les
activitats  que  hi  haurà  de  primavera,  estiu  i  tardor  al  Claustre  estigui  en les  millors
condicions possibles.

10-  Sobre  les  Festes  de  Sant  Antoni,  que  opinen del  resultat  de  les  festes?  El
semàfor  creuen  que  ha  estat  un  element  pràctic?  I  les  línies  blanques?  No  els
sembla que enguany s'ha acabat la festa molt ràpid? Pot ser que tingui a veure amb
la grandària del Pi? O potser amb la falta dels típics ensabonats que s'han posat des
de  fa  anys?  Tot  això  sense  ànim  de  desmerèixer  el  mèrit  del  clar  guanyador
d'enguany, en Pau Cifre. A l'entrevista publicada en el diari Última Hora pel Sr. Batle
Martí  March, indicava que estava prohibit pujar el Pi els menors d'edat, veiem el
difícil de fer complir segons quines normes, que pensen fer per a millorar aquest
aspecte per a altres anys? Que opinió tenen que fos un menor d'edat que copés el
Pi? Enguany la propietat ha tornat a prohibir, per segon any consecutiu, el fet de
poder fer foc per a rostir les arengades, han pensat en mètodes alternatius, com a
fogons de càmping gas o un altre tipus de sistema, les arengades crues no sembla
que sigui la millor manera de menjar-les.

R10.- Quant  a  la  darrera  part  de  la  pregunta,  volia  comentar  el  regidor  això  «que  la
propietat, per segon any consecutiu ho ha fet...», ell no sap, si l’any passat, la propietat va
prohibir fer foc, enguany no ha estat la propietat que hagi prohibit res, sinó que tenien un
avís  de  l’112  d’emergències  que  estava  prohibit  fer  foc  i  qualsevol  tipus  de  foc,  un
càmping gas segurament que també estava prohibit, perquè quan hi ha un vent així, no es
pot fer res de foc, això per una banda. Al respecte intervé la senyora Jiménez per fer un
incís en el sentit que l’avís va arribar el dematí, que no es podia preveure, ni amb càmping
gas, ni amb res. 

Dit això, i xerrant seriosament deixant de banda això això del càmping gas, continua dient
el senyor Tugores que el Pi feia vint metres i mig que és més o manco la mesura que els
hi varen aconsellar per poder passar pels carrers de Pollença, i que de fet va passar bé, i
no es va embarrancar enlloc, varen arribar a d’hora a plaça, després a la plaça Vella va
entrar també; el sabó, es va posar el mateix sabó que es posava..., de fet és que són les
mateixes persones les que hi havia, no és que hi hagués persones noves enguany, a la
Comissió hi ha les mateixes persones que l’any passat i a partir dels seus suggeriments
han anat fent. Finalment, el senyor Tugores vol concloure la seva exposició amb una cosa
que abans ha deixat enlaire quan ha dit que hi havia uns regidors.... i no ha nomenat que
era el senyor Miquel Àngel Torres, que li ho vol agrair públicament perquè va ajudar a la
zona més perillosa que és en el carro juntament amb la policia, i que tampoc ha donat les
gràcies al Saig i a tot el personal de l’Ajuntament i de la brigada que fa feina aquest dia de
festa i que també és molt d’agrair, que amb això volia acabar.

Al respecte de la pregunta intervé el batle-president per dir dues coses, una que l’altre dia
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una redactora d’Última Hora li va demanar perdó per haver publicat una cosa que ell no
havia  dit  però  si  el  senyor  Alonso  escolta  Ràdio  Pollença,  el  pòdcast  que  hi  ha,  se
n’adonarà d’allò que ha dit, que ell ha reiterat molt que era una recomanació, i com ha dit
el  senyor  Tugores,  les  recomanacions  estan  perquè  es  compleixin  però  cadascú  ha
d’assumir la seva pròpia responsabilitat començant per les famílies, és a dir, se sap que
Sant Antoni és una festa polèmica i que té perill, i això és una realitat, i tots els que han
estat i són regidors i viuen la festa, és una festa que et fa patir perquè fins que no s’acaba,
un no s’està tranquil, i a més, el senyor Tugores ho ha dit, ho ha dit el senyor Tugores, ho
pot dir  ell  mateix, ho pot dir la senyora Campomar, que els hi han donat l’enhorabona
d’aquest festa d’enguany, i que això que no és mèrit d’aquest Ajuntament, d’aquest Equip
de Govern, és mèrit de tothom i és mèrit que la gent tenia ganes que la festa sortís bé, i va
sortir bé, tal vegada hagués pogut sortir malament perquè sempre hi poden haver coses,
factors de risc, i aquests es varen anar superant adequadament, per tant, creu el batle-
president  que  cal  donar  l’enhorabona  a  tothom,  perquè  hi  havia  mil  de  persones  a
Ternelles,  també  el  senyor  Toni  Coll  li  va  enviar  la  nota  de  la  Direcció  General
d’Emergències dient que no es podia fer foc, ni de cap tipus, també es va dir a Formentor,
quan alguns ja havien començat a fer foc, per tant, creu que ha estat una festa i que es bo
que la gent que estima Sant Antoni, que estima Pollença, la festa hagi sortit bé perquè era
necessari, i torna a dir que no és un mèrit d’aquest Equip de Govern ni de l’Ajuntament, és
mèrit de la gent i  de la Comissió de Festes, que realment s’hi va bolcar,  de la Policia
Local, dels voluntaris, de la gent de l’Ajuntament, de tothom, fou una feina de tots i creu
que amb aquestes coses no hi ha d’haver ni partidismes ni sectarismes perquè tots ens ho
jugam, perquè si  les  festes van malament  al  final  és  el  poble  que rep una percepció
negativa, i han de seguir treballant perquè és una festa oberta, dinàmica, complexa que té
dificultats, que té perills i els han de sortejar, per tant, és evident que, a vegades, la gent
beu una mica, però al final va sortir tot bé i això és el millor de tot, l’altre són polèmiques
que són necessàries, sense polèmica no hi ha pi, cas del tema del semàfor que fins i tot
es varen fer gloses, en fou un element clau, de les gloses, però tot i això i malgrat la
polèmica va sortir tot bé i això és el més important.

Les  intervencions  en el  present  punt  es  troben  enregistrades  en  el  suport  digital  que
s’annexa mitjançant  enllaç adjunt  a l’índex del  document d’enregistrament  i  forma part
d’aquesta acta, degudament diligenciat per la secretària de la corporació (minutatge de
02.38.27 a 02.59.54).

Abans de concloure el plenari el portaveu del grup municipal tots el Pi, el senyor Cifre vol
plantejar dues preguntes in voce, ambdues relacionades amb les ajudes de Juliette, sent
la primera, i en relació amb el Conveni que es va firmar per a aquestes ajudes, com està
la  convocatòria  de  la  subvenció  ja  que,  realment,  és  l’Ajuntament  que  ha  de  fer  la
convocatòria?

R1.- Al  respecte,  agraint-li  que  li  faci  aquest  pregunta  per  dues  coses,  d’una  banda,
respon el batle-president que es va firmar el Conveni, encara no s’ha fet la transferència
de crèdit, l’altre dia li va telefonar la consellera que s’encarrega d’aquestes qüestions, la
senyora Pilar Amate, que hi havia hagut un problema tècnic, que s’ha de tornar a firmar el
conveni, i per tant mentre no es torni a firmar i no es rebi la transferència econòmica de
190 mil euros no es posarà en marxa, així tot també li va dir que els interessava que els hi
enviàs  qualque  esborrany  que  tenguessin  de  convocatòries  per  tal  d’agilitzar  aquest
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procés.

En segon lloc demana el portaveu del grup municipal Tots-El Pi, i aprofitant que el senyor
Alonso ha fet aquesta pregunta, pel tema del camins, no tan pel tema del desbrossament,
però sí que hi ha camins que són municipals que tenen molta afectació, i sobretot de cara
a l’estiu  pel  perill  d’incendi,  bàsicament  el  camí de l’Asserell,  el  camí de Llinàs,  hi  ha
diversos camins municipals que tenen molta afectació, tant per infraestructures com per
branques, sobretot, i que són degudes al temporal, a veure si es podien incloure a les
actuacions,  que  són  actuacions  importants  però  necessàries  d’eliminar  dins  la  franja
contigua totes les branques que han caigut i de qualque manera hi havia la possibilitat
d’acollir-se com a ajuntaments dins les subvencions però tant si és amb subvenció o no és
important per a la millora, sobretot de la prevenció d’incendis, de plagues i de malalties, a
veure si es poden incloure que es fessen actuacions, no són moltes però que són zones
que tendran dificultats de cara al futur. 

R2.- Al respecte respon al batlle-president que tal com ha dit abans la senyor Campomar,
estudiaran quina són i què és el que es pot fer i si realment alguns particular es poden
adherir a aquestes ajudes Juliette, s’ha de veure fins a quin punt serà possible.

I sense més assumptes per tractar, el batle-president aixeca la sessió, de la qual com a
secretària, estenc aquesta acta.

DOCUMENT SIGNAT ELECTRÒNICAMENT 
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AJUNTAMENT PLE/Sessió ordinària núm. PL/2024/1

Índex del document d’enregistrament àudio de la sessió celebrada dia 25 de gener de
2024

Enllaç: https://www.ivoox.com/24-01-2024-plenari-ordinari-gener-audios-
mp3_rf_123238529_1.html

Ordre del dia
Situació de
minutatge

A) PART RESOLUTIVA

1.- Aprovació de les actes de les sessions anteriors
De: 00:04:13

A:   00:04:35

2.-  Expedient  66/2024.  Dictamen  per  a  l'aprovació,  si
procedeix,  de  l'expedient  de  reconeixement  extrajudicial  de
crèdits núm. 1-2024 

De: 00:04:38
A:   00:14:07

3.-  Expedient  4281/2023.  Dictamen  per  a  l'aprovació,  si
procedeix,  de  la  modificació  de  plantilla  de  l'annex  de
personal per adequació retributiva singular 

De: 00:14:08

A:   00:32:25

4.-  Expedient  4091/2023.  Dictamen  per  a  l'aprovació,  si
procedeix,  de  l’expedient  de  contractació  del  contracte
d’obres d’execució del Projecte de reforma i rehabilitació del
Capítol de Pollença i convocatòria de la licitació 

De: 00:32:26

A:   00:50:50

5.- Expedient 7/2024. Dació de compte de les resolucions de
Batlia contràries a les objeccions formulades de conformitat
amb el  que  disposa  l’article  218  del  Reial  decret  legislatiu
2/2004, de 5 de març, pel qual s’aprova el text refós de la Llei
reguladora  de  les  hisendes  locals  (TRLHL),  en  redacció
donada per l’article 2 de la Llei 27/2013, de 27 de desembre,
de  racionalització  i  sostenibilitat  de  l’administració  local
(LRSAL) 

De: 00:50:54

A:   01:02:23

6.- Expedient 47/2024. Dació de compte de l’informe resumen
anual de control intern 2023 

De: 01:02:24

A:   01:14:45

7.-  Expedient  67/2024.  Proposta  per  a  l'aprovació,  si
procedeix, de les Bases reguladores de subvencions i ajudes
econòmiques per impulsar el sector cultural local 2024, prèvia
ratificació de la seva inclusió a l'ordre del dia 

De: 01:14:48

A:   01:34:52

8.- Expedient 197/2024. Moció presentada pel grup municipal
Partit  Popular  de  Pollença  per  la  dotació  de  mitjans  amb
motiu de l'aplicació de la Llei de benestar animal 

De: 01:34:53

A:   01:54:06

9.- Propostes / Mocions d'urgència 
De: 01:57:22

A:   01:57:52
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B) PART DE CONTROL

1.- Informació de Batlia / 2.- Dació de compte de resolucions
de Batlia

De:  01:54:10

A     01:57:15

3.- Precs i Preguntes:
De: 01:58:00

A:   03:02:49

3.1.-  Preguntes  del  grup municipal  Unió  Mollera  Pollencina
(RGE núm. 2024-E-RPLN-1 de dia 22 de gener) corresponent
a la present sessió plenària ordinària

De: 01:58:28

A:   02:23:37

3.2.-  Preguntes del grup municipal  Tots – El Pi (RGE núm.
2024-E-RPLN-2 de  dia  23  de  gener)  corresponent  a  la
present sessió plenària ordinària

De: 02:23:38

A:   02:38:25

3.3.- Precs i preguntes del grup municipal Partit Popular (RGE
núm. 2024-E-RPLN-3 de dia  23 de gener) corresponent a la
present sessió plenària ordinària

De: 02:38:27

A:   02:59:54

3.4 Preguntes formulades oralment
De: 03:00:04

A:   03:02:49
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